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- Zaskoczyli�my samych sie-
bie. Wis³a wykorzysta³a nasze
wszystkie s³abo�ci - wywiad
z Micha³em �wirkul¹ z zawod-
nikiem Interferii Zag³êbia Lubin.

Za nami
dwie kolejki

KULTURA

str. 9-10

W ci¹gu czterech dni z okazji
obchodów 25. Rocznicy Zbrod-
ni Lubiñskiej w naszym mie�cie
na scenach muzycznych wyst¹-
pi ³o 29 zespo³ów. Zagra³y
gwiazdy lubiñskiej, krajowej i
zagranicznej estrady.

Koncerty

AKTUALNO�CI

str. 7

Przylesie bez
komisariatu?

Przywrócenie posterunku ca-
³odobowego na osiedlu Przyle-
sie tematem dyskusji na sesji
Rady Miejskiej.

MIEJSKIE SPRAWY

str. 2

30 sierpnia dyrekcja szpitala
ZOZ w Lubinie podpisa³a poro-
zumienie ze strajkowym komite-
tem lekarzy.

Strajk
zawieszony
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26 punktów karnych
po jednej kontroli
Zaledwie kilka minut wystar-

czy³o mieszkañcowi miejscowo-
�ci Krobia (województwo wiel-
kopolskie) by zdobyæ rekordow¹
liczbê punktów karnych.

Na wysoko�ci miejscowo�ci Tu-
rów patrol lubiñskiego ruchu dro-
gowego w ramach akcji prewen-
cyjnej �Prêdko�æ� na odcinku dro-
gi z ograniczeniem prêdko�ci do
40 km/h namierzy³ kierowcê auta
Forda Eskorta, który na liczniku
mia³ prêdko�æ 86 km/h. Policjan-
ci dali mu sygna³ do zatrzymania
siê, jednak kierowca zacz¹³ ucie-
kaæ. � Funkcjonariusze wyruszyli
w po�cig  za pojazdem. I mimo
kilku sygna³ów kierowca nie re-
agowa³. Wtedy po d³u¿szym po-
�cigu policja zmusi³a kieruj¹cego
do zatrzymania auta. Policjanci
przyst¹pili do rutynowej  kontro-
li. Mê¿czyzna nie mia³ przy sobie
ani dowodu rejestracyjnego po-
jazdu, ani ubezpieczenia OC. Po
badaniu alkomatem okaza³o siê
jeszcze, ¿e kieruj¹cy wydychanym
powietrzu ma 0,58 promila alko-
holu.

Za z³amanie przepisów ruchu
drogowego mê¿czyzna otrzyma³
26 punktów karnych. Mê¿czyznê
zatrzymano. Za swoj¹ brawurê
odpowie przed s¹dem.

Zderzy³ siê z lokomotyw¹
Kierowca Fiata Ducato nie za-

trzyma³ siê przed przejazdem ko-
lejowym i zderzy³ z nadje¿d¿a-
j¹c¹ lokomotyw¹. Na szczê�cie
nikt nie ucierpia³.

Przed niestrze¿onym przejaz-
dem kolejowym ko³o piaskowni
obora 27-letni kierowca busa nie
zatrzyma³  pojazdu i wjecha³ na
tory. Wtedy uderzy³a w niego lo-
komotywa nadje¿d¿aj¹cego po-
ci¹gu.

Ta kolizja jest przyk³adem na
to, ¿e kierowcy powinni szcze-
gólnie uwa¿aæ na przejazdach
kolejowych. Jest to jedno z naj-
bardziej niebezpiecznych miejsc,
a samochód w konfrontacji z
wa¿¹c¹ wiele ton lokomotyw¹
praktycznie nie ma ¿adnych
szans.

Kierowca, mieszkaniec powia-
tu polkowickiego, jak i drugi pa-
sa¿er auta mieli wiele szczê�cia.

Sprawca kolizji, który nie za-
chowa³ ostro¿no�ci na drodze
zosta³ ukarany mandatem w wy-
soko�ci 300 z³.

kronika
p o l i c y j n a

30 sierpnia 2007 roku dyrek-
cja lubiñskiego ZOZ podpisa³a
porozumienie ze strajkowym
komitetem lekarzy. Dzieñ pó�-
niej (31 sierpnia) medycy bez-
terminowo zawiesili akcjê pro-
testacyjn¹.

Wiêkszo�æ lekarzy lubiñskiego
szpitala wycofa³a ju¿ wypowiedzenia
umowy o pracê. Medycy oddali rów-
nie¿ karty statystyczne dla NFZ. � To
dobra informacja przede wszystkim
dla pacjentów naszego regionu � po-
wiedzia³ na ostatniej konferencji pra-
sowej Edward Schmidt, dyrektor lu-

biñskiego ZOZ. - Do porozumienia ze
strajkuj¹cymi lekarzami doszli�my w
30 sierpnia, lecz uzyskanie kompro-
misu o zawieszeniu strajku przyspie-
szy³a w naszej placówce wizyta wi-
ceprzewodnicz¹cego Zarz¹du Krajo-
wego OZZL Tomasza Undermana
oraz wiceprzewodnicz¹cego Zarz¹du
Regionu Dolno�l¹skiego OZZL Woj-
ciecha Sulka � dodaje Schmidt.

Lekarze zgodzili siê równie¿ na
propozycje p³acowe jakie zapropo-
nowa³a im dyrekcja Zespo³u Opieki
Zdrowotnej w Lubinie.

- Na ogólnym zebraniu lekarzy
poddano nasze propozycje pod g³o-
sowanie i wiêkszo�ci¹ g³osów zosta-
³y one przyjête � mówi

Schmidt.

Akcja strajkowa lubiñskich lekarzy zawieszona

W porozumieniu zawarto nastê-
puj¹ce ustalenia:

Zwiêkszenie o 20 proc. wynagro-
dzenia zasadniczego lekarzy od dnia
1 pa�dziernika 2007 roku.

Zrównanie wynagrodzenia leka-
rzy rezydentów z wynagrodzeniem

m³odszych asystentów i wpro-
wadzenie w IV kwartale tego

roku dla wszystkich pra-
cowników ZOZ premii w
wysoko�ci do 20 procent
wynagrodzenia zasadni-
czego w zale¿no�ci od
uzyskanego dodatnie-
go wyniku finansowe-
go placówki oraz wy-
p³acenie lekarzom
wynagrodzenia za

okres od 16 lipca bie¿¹-
cego roku.

- Zawarte porozumie-
nie to efekt d³ugich nego-

cjacji. Pozwala ono jednak
na ten moment przyj¹æ te

rozwi¹zania i zawiesiæ akcjê
protestacyjn¹ � powiedzia³a

El¿bieta Koczur-Szozel, wice-

Efekt d³ugich negocjacji
przewodnicz¹ca OT OZZL w Lubi-
nie. - Porozumienie to jednak nie roz-
wi¹zuje sporu zbiorowego, gdy¿ nie
wszystkie postulaty zosta³y spe³nio-
ne, ale pozwala na zawieszenie akcji

strajkowej. Dlatego od 31 sierpnia
praca w szpitalu odbywa siê normal-
nie � t³umaczy Koczur-Szozel.

- Podczas tych d³ugich negocjacji

pad³y liczne zapewnienia organu
za³o¿ycielskiego o deklarowanej
sp³acie finansowej placówki z czego
my lekarze jeste�my bardzo zadowo-
leni i bêdziemy z uwag¹ przygl¹daæ
siê w³a�nie tego typu dzia³aniom �
dodaje Beata Znamirowska, skarb-
nik OT OZZL. � Poniewa¿ zapewni

El¿bieta Koczur-Szozel,
wiceprzewodnicz¹ca OT OZZL

- Zawarte porozumienie to
efekt d³ugich negocjacji.
Pozwala ono jednak na ten
moment zawiesiæ akcjê
protestacyjn¹
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nam to przede wszystkim dobre wa-
runki pracy w szpitalu, a tak¿e
lepsz¹ opiekê medyczn¹ wszystkim
mieszkañcom miasta i okolic.

- W tym roku na inwestycje oraz
modernizacjê szpitala organ za³o¿y-
cielski przeznaczy³ ju¿ ponad 1,3
mln z³otych � poinformowa³a Ma³-
gorzata Drygas-Majka, starosta lu-
biñski. Sp³acamy równie¿ po¿yczkê,
która zosta³a zaci¹gniêta przez szpi-
tal w 2005 roku i jest to jeszcze w
sumie 469 tys z³otych do sp³aty �
dodaje starosta.

Podczas konferencji w lubiñskim
ZOZ lekarze zawiesili akcjê protesta-
cyjn¹. Dyrektor poinformowa³, ¿e w
koñcu po siedmiu latach w szpitalu
zostaj¹ wznowione rutynowe zabie-
gi laparaskopii. Po raz pierwszy za-

bieg ten przeprowadzono 30 sierp-
nia 2007 roku na jednej z pacjentek
oddzia³u ginekologicznego.

 Iwona Mielczarek
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Beata Znamirowska,
cz³onek zarz¹du OT OZZL

- My lekarze jeste�my
bardzo zadowoleni
i bêdziemy z uwag¹
przygl¹daæ siê w³a�nie tego
typu dzia³aniom
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Na zdjêciu:
Uczestnicy konferencji prasowej
w lubiñskim ZOZ

Ta strategiczna dla Dolnego �l¹-
ska inwestycja drogowa mia³a zo-
staæ zrealizowana w latach 2007/
2013 jednak �rodki unijne, które
mia³y byæ przekazane na ten cel
zosta³y zabrane przez polski rz¹d i
przekazane na inne inwestycje,
miêdzy innymi na budowê drogi z
Lublina do Bia³egostoku.

- Projekt odcinka drogi S-3 od No-
wej Soli do Legnicy, który mia³ byæ  
budowany w latach 2007-2013, zna-
laz³ siê na li�cie rezerwowej sporz¹-
dzonej przez rz¹d Polski, podobnie
jak lista g³ówna projektów losowych
do³¹czonych do programu operacyj-
nego �Infrastruktura i �rodowisko�-
powiedzia³ marsza³ek województwa
dolno�l¹skiego. Samorz¹d woje-
wództwa odnosi siê do decyzji ne-
gatywnie.

Zbulwersowani tak¹ decyzj¹ s¹
równie¿ przedstawiciele samorz¹-
dów gminnych i powiatowych nasze-

z Wroc³awiem - mówi³a podczas kon-
ferencji Anna Brok, starosta powiatu
g³ogowskiego.

- By³y ju¿ rozmowy w tej sprawie,
wydali�my publiczne pieni¹dze na
plany zagospodarowania przestrzen-
nego, jak równie¿  zadeklarowali�my

S¹d Okrêgowy w Legnicy, 18
wrze�nia, rozpatrzy sprawê nie-
wa¿no�ci uchwa³y Nadzwyczaj-
nego Walnego Zgromadzenia
Akcjonariuszy dotycz¹cej dywi-
dendy za rok 2006. S¹d oddali³
za¿alenie spó³ki na wstrzymanie
drugiej czê�ci dywidendy po do-
niesieniu, jakie z³o¿y³ szef Zwi¹z-
ku Zawodowego Pracowników
Przemys³u Miedziowego.

Spó³ka poinformowa³a w
specjalnym komunikacie, ¿e
s¹d okrêgowy oddali³ jej za¿a-
lenie na postanowienie w spra-
wie wstrzymania wyp³aty dru-
giej czê�ci dywidendy. Wyp³a-
ta drugiej czê�ci dywidendy -
1, 696 mld z³, która mia³a zo-
staæ wyp³acona 10 wrze�nia,
zosta³a wstrzymana, poniewa¿
wa¿no�æ uchwa³y Nadzwyczaj-
nego Walnego Zgromadzenia
Akcjonariuszy z 9 lipca, która
by³a korekt¹ uchwa³y z 30 maja
Zwyczajnego Walnego Zgro-
madzenia Akcjonariuszy, za-
kwestionowa³ jeden z akcjona-
riuszy Ryszard Zbrzyzny. S¹d
zablokowa³ wiêc wyp³atê dru-
giej czê�ci dywidendy dopóki
nie rozpatrzy sprawy.

Rozprawa dotycz¹ca stwier-
dzenia niewa¿no�ci uchwa³y ma
odbyæ siê 18 wrze�nia.

KaSt

go województwa, przez które droga
S-3 mia³a przebiegaæ.

- Mieli�my nadziejê, ¿e je¿eli dro-
ga S-3 powstanie mieszkañcy G³ogo-
wa bêd¹ mogli przez Lubin jechaæ do
Legnicy i tam kierowaæ siê na auto-
stradê i dziêki temu komunikowaæ siê

pomoc w rozmowach przy wykupie
gruntów pod t¹ drogê - powiedzia³
Wies³aw Wabik, burmistrz Polkowic.
- Teraz  siê cofamy. Najpierw by³a
mowa o drodze A-3, potem o S-3, a
za moment oka¿e siê, ¿e  wejdziemy
na drzewa - kwituje Wabik.

- Rezygnacja z budowy tej drogi
odbêdzie siê kosztem dróg lokalnych
i zwiêkszeniem wydatków na ich re-
monty - doda³a Ma³gorzata Drygas-
Majka, starosta powiatu lubiñskiego.

Rz¹d RP przyj¹³ kilka miesiêcy temu
drogê S3 w wysoko�ci 521 mln euro
na odcinku Nowa Sól - Legnica(w tym
obwodnicê dla Lubina koszt. ok. 400
mln z³). Rz¹d t¹ decyzj¹ odebra³ Za-
g³êbiu Miedziowemu tê wa¿n¹ inwe-
stycjê. Osobi�cie spotyka³em wszyst-
kich samorz¹dowców by przyspieszyæ
tê inwestycjê. Zarz¹d Województwa
bêdzie apelowa³ by Rz¹d RP zmieni³
t¹ z³¹ decyzjê dla Lubina i Wojewódz-
twa � powiedzia³ Piotr Borys.

Zdaniem Andrzeja £osia jest to de-

Nie ma pieniêdzy na rozbudowê drogi krajowej

S-3 na li�cie rezerwowej
cyzja polityczna. -  Nie ma co do tego
¿adnych w¹tpliwo�ci - powiedzia³
marsza³ek województwa. - Przez lata
ubiegali�my siê o budowê drogi S-3.
I jak teraz wyt³umaczyæ fakt, ¿e rezy-
gnuje siê z dobrze przygotowanej w
tym regionie inwestycji na rzecz dróg
na wschodniej �cianie kraju, gdzie
istnieje wrêcz g¹szcz dróg ekspreso-
wych. Droga z Lublina do Bia³egosto-
ku, to droga przez bagna, ale za to
w regionie, gdzie poparcie ma PiS.

Marsza³ek województwa doda³, ¿e
na ciêcia w inwestycjach, które mia³y
otrzymaæ dofinansowanie z Unii Eu-
ropejskiej zawa¿y³o kilka elementów
miêdzy innymi spadek kursu euro,
wzrost cen na materia³y budowlane i
organizacja mistrzostw Euro 2012. £o�
stwierdzi³, ¿e oddala to region mie-
dziowy od organizacji tej imprezy.

 Iwona Mielczarek
Na zdjêciu:
Uczestnicy konferencji prasowej
w Starostwie Powiatowym

S¹d
oddali³

za¿alenie
KGHM

Na dywidendê poczekamy
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Egzamin maturalny odby³ siê
kilka miesiêcy temu, jednak w
wiêkszo�ci miast w Polsce pieni¹-
dze nie wp³ynê³y jeszcze na kon-
ta nauczycieli. Lubin stanowi je-
den z wyj¹tków od tej sytuacji.

W naszych placówkach o�wiato-
wych nie ma takiego problemu,
gdy¿  dyrektorzy wygospodaro-
wali pieni¹dze z w³asnych �rod-
ków, dziêki czemu zaraz po zakoñ-
czonych maturach nauczyciele
otrzymali zap³atê za czê�æ ustn¹
egzaminu, co stanowi³o uzupe³nie-
nie ich miesiêcznej pensji. Teraz

jednak z niecierpliwo�ci¹ oczekuj¹
na zwrot poniesionych kosztów,
gdy¿ wykorzystane zosta³y fundu-
sze posiadane przez szko³y na ca³y
rok. Zestawienie kosztów za ustn¹
maturê, które przygotowa³o staro-
stwo, zosta³o ju¿ jednak zaakcep-
towane przez wojewodê dolno�l¹-
skiego, dlatego ich wyp³ata dla dy-
rektorów szkó³ jest ju¿ niezbyt od-
leg³¹ perspektyw¹.

Ca³a pula �rodków dla powiatu
lubiñskiego to 58 tysiêcy z³otych.

Wygospodarowanie w³asnych
�rodków na wynagrodzenia jest
zdecydowanym sukcesem lubiñ-

skich dyrektorów placówek o�wia-
towych, gdy¿ w podobnej sytuacji
jest niewiele miast w Polsce. Wiêk-
szo�æ nauczycieli do tej pory nie
otrzyma³a zaleg³ych wynagrodzeñ.
Wi¹¿e siê to prawdopodobnie z
tym, ¿e dyrektorzy pozosta³ych
placówek o�wiatowych nie posia-
dali rezerw finansowych, które
mogliby wykorzystaæ, a do gmin i
powiatów nie dotar³y obiecane
�rodki z bud¿etu pañstwa. W skali
kraju wed³ug wyliczeñ samorz¹-
dów chodzi³o o kwotê oko³o 12,2
mln z³.

MS

Wynagrodzenia dla nauczycieli
Nadzwyczajne Walne Zgroma-

dzenie Akcjonariuszy zwo³ane na
18 pa�dziernika uzupe³ni sk³ad
Rady Nadzorczej KGHM.

Zwo³ania NWZA domaga³ siê
najwiêkszy akcjonariusz � skarb
pañstwa. Akcjonariusze uzupe³ni¹
sk³ad rady miedziowego holdingu,
po tym jak odszed³ z niej Adam
Glapiñski. Glapiñski ze stanowiska
przewodnicz¹cego Rady KGHM
odszed³ do Polkomtela i obj¹³ funk-
cjê prezesa.

Obecnie Rada liczy o�miu cz³on-
ków, w tym trzech cz³onków z wy-
boru za³ogi.

KaSt

NWZA
w KGHM
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Minê³o 25 lat od tragicznej w
skutkach demonstracji Solidarno�ci,
w której od milicyjnych kul zginê³y
trzy osoby, a kilkana�cie zosta³o
rannych. Dla upamiêtnienia tam-
tych dni w Lubinie odby³y siê kil-
kudniowe obchody z udzia³em m.in.
prezydenta i premiera RP, kongres-
menów z USA i reprezentantów
opozycji Kubañskiej.

Obchody lubiñskiego 31 Sierpnia
rozpoczê³y siê 28 sierpnia w Legnicy
na XXI Krajowym Zje�dzie Delega-
tów NSZZ "Solidarno�æ". Spotkanie w
ca³o�ci po�wiêcone by³o obchodom
tragicznych wydarzeñ z sierpnia 1982
roku w Lubinie. Na koniec zjazdu
delegaci mieli mo¿liwo�æ uczestni-
czyæ w koncercie zespo³u �Raz, dwa,

trzy�, który odby³ siê na dziedziñcu
Akademii Rycerskiej w Legnicy. Na-
stêpnego dnia premier RP, Jaros³aw
Kaczyñski w towarzystwie wojewo-
dy dolno�l¹skiego Krzysztofa Grzel-
czyka, prezydenta Lubina Roberta
Raczyñskiego, prezesa KGHM
Krzysztofa Skóry i przewodnicz¹ce-
go zarz¹du regionu Zag³êbia Mie-
dziowego NZZS "Solidarno�æ" Bog-
dana Or³owskiego uroczy�cie otwo-
rzy³ konferencjê, podczas której za-
proszeni naukowcy z Instytutu Pa-
miêci Narodowej analizowali czasy
stanu wojennego na terenie Lubina i
Dolnego �l¹ska.

G³ówne uroczysto�ci odby³y siê 31
sierpnia pod Pomnikiem Pamiêci

Ofiar Lubin '82. Prezydent Lech
Kaczyñski odznaczy³ 54

�bojowników o
wolno�æ�, jak

mówi³ o wy-
ró¿nionych.

W�ród nich by³a te¿ matka jednego z
zamordowanych w Lubinie - Mieczy-
s³awa Po�niak. - Podpisanie porozu-
mieñ sierpniowych by³o �wielkim, hi-
storycznym zwyciêstwem� - podkre-
�la³ prezydent Kaczyñski. - Olbrzy-
mi¹ rolê w drodze do wolno�ci ode-
gra³a odwaga i determinacja Pola-
ków, którzy niejednokrotnie bronili
niepodleg³o�ci ojczyzny. Odwaga,
któr¹ wykazali siê w³a�nie robotnicy
w Lubinie æwieræ wieku temu wycho-
dz¹c na ulicê i stawiaj¹c opór milicji,
da³a podwaliny naszej wolno�ci.

Lech Kaczyñski osobi�cie uhonoro-
wa³ uczestników lubiñskiej demon-
stracji z 31 sierpnia 1982 r. odznacze-
niami pañstwowymi. Dodatkowo na
wniosek "Solidarno�ci" Zag³êbia Mie-
dziowego radni przyznali odznacze-

nia Honorowego Obywatela Dolne-
go �l¹ska (Civi Honorario) trójce gór-

ników poleg³ych podczas demonstra-
cji w 1982 roku: Micha³owi Adamo-
wiczowi, Mieczys³awowi Po�niako-
wi oraz Andrzejowi Trajkowskiemu.
W imieniu zamordowanych odzna-
czenia odebra³y ich rodziny.

- Cieszymy siê g³ównie z tego, ¿e
do �wiadomo�ci Polaków powoli do-
ciera prawda o tym, co wydarzy³o siê
w Lubinie 25 lat temu - podsumowu-
je Krzysztof Maj, rzecznik prezyden-
ta Lubina. - Wizyta prezydenta i

25 lat po zbrodni...
premiera, znani arty�ci, potê¿na pro-
dukcja i ogrom przygotowañ da³y
oczekiwany efekt. Odwiedzaj¹cy Lu-
bin dziennikarze i widzowie byli pod
wra¿eniem, nie tylko przygotowania
uroczysto�ci, ale g³ównie reakcji lu-
binian, w których pamiêæ jest wci¹¿
¿ywa.

- Ogólnie obchody rocznicy Zbrod-
ni Lubiñskiej mogê uznaæ za jedn¹ z
najlepiej zorganizowanych imprez -
mówi Marek Zawadka, dyrektor CK
Muza. - Jestem zadowolony z jej prze-
biegu i z czystym sumieniem mogê
powiedzieæ, ¿e by³a udana. Chcia³-
bym jednak podkre�liæ, ¿e by³a to
ostatnia impreza tego typu, na której
wystêpy artystów by³y bezp³atne dla
widzów.

Przygotowania do obchodów zajê-
³y 10 miesiêcy. Wszystkie zaplanowa-
ne wystawy, koncerty, konferencje
oraz wernisa¿e odby³y siê zgodnie z
planem. Relacje telewizyjne przepro-
wadzi³y wszystkie ogólnopolskie sta-
cje telewizyjne, a g³ówne wydanie
wiadomo�ci TVP1 realizowane by³o
ze Wzgórza Zamkowego.

- Lubin przez te kilka dni by³ na
�ustach� ca³ej Polski. Naszego mia-
sta jeszcze nigdy nie odwiedzi³o tylu
znanych i dostojnych go�ci jak: kar-
dyna³ Józef Glemp, metropolita wro-
c³awski Henryk Gulbinowicz, prezy-
dent RP Lech Kaczyñski czy premier
Jaros³aw Kaczyñski.

Czterodniow¹ imprezê
ochrania³o 170 osób z firmy

ochroniarskiej oraz 85 funkcjonariu-
szy Stra¿y Miejskiej. W sumie pod-
czas 29 koncertów, jakie odbywa³y siê
na lubiñskich b³oniach i na lotnisku
Zag³êbia Miedziowego, nie dosz³o do
¿adnych wiêkszych incydentów.

- S³u¿by miejskie bardzo sprawnie
zabezpieczy³y ruch, parkingi i ogóln¹

obs³ugê mieszkañców podczas
wszystkich koncertów - podsumowy-
wa³ Marek Zawadka. - Warto dodaæ,
¿e Lubin pokaza³, ¿e potrafi zorgani-
zowaæ tak wielkie uroczysto�ci i ra-
dzi sobie z nimi doskonale. Szczegól-
nie mo¿na tu podkre�liæ rolê miesz-
kañców, którzy ze zrozumieniem i
wielkim zaanga¿owaniem brali
udzia³ we wszystkich pozycjach pro-
gramu i dla których pamiêæ o tamtych
dniach jest wci¹¿ ¿ywa.

Zadowoleni z obchodów Zbrodni
Lubiñskiej s¹ równie¿ mieszkañcy
miasta, dla których tak du¿a, a zara-
zem udana impreza, okaza³a siê byæ
sporym zaskoczeniem.

- Nie spodziewa³am siê, ¿e w³a-
dzom miasta uda siê zorganizowaæ tê
uroczysto�æ z tak wielkim rozma-
chem - mówi Anna Ko�lik, lubinian-
ka. - Na pierwszy rzut oka widaæ
by³o, ¿e organizatorzy po�wiêcili
mnóstwo czasu na jej przygotowanie.
Dziêki temu, my mieszkañcy miasta,
mogli�my godnie oddaæ ho³d pole-
g³ym górnikom. Uwa¿am te¿, ¿e za-
proszeni arty�ci swoimi wystêpami w
doskona³y sposób podkre�lili wagê
uroczysto�ci, a koncerty zosta³y na-
prawdê sprawnie zorganizowane.

- Te cztery dni by³y dla mnie na-
prawdê szczególne- mówi Stefan
Fr¹ckowiak, lubinianin.- Dziêki nim
wróci³a we mnie pamiêæ tamtych dni,
jestem dumny, ¿e mog³em wzi¹æ w
udzia³ w tych uroczysto�ciach. Cieszê
siê, ¿e organizatorzy tak powa¿nie
potraktowali zbrodniê, jakiej dokona-
no na naszych mieszkañcach 25 lat
temu.

Andrzej Niemiec, Iwona Mielczarek

Robert Raczyñski,
prezydent Lubina

- Lubin przez te dni by³
na �ustach� ca³ej Polski.
Naszego miasta jeszcze
nigdy nie odwiedzi³o tylu
znanych i dostojnych go�ci
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Lech Kaczyñski,
Prezydent RP

- Odwaga, któr¹ wykazali
siê robotnicy w Lubinie
æwieræ wieku temu
stawiaj¹c opór milicji, da³a
podwaliny naszej wolno�ci
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Lech Kaczyñski, Prezydent RP

Robert Raczyñski, Prezydent Miasta Lubina

Krzysztof Skóra, Prezes Zarz¹du KGHM Polska Mied� S.A.
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Prawie 50 procent uczniów
z lubiñskich szkó³ podstawo-
wych 3 wrze�nia podczas in-
auguracji nowego roku szkol-
nego wyst¹pi³o w normalnych
strojach galowych. Powód?
Nie wszystkie krawcowe zd¹-
¿y³y siê uporaæ z uszyciem tak
wielkiej ilo�ci mundurków.

W niektórych szko³ach podsta-
wowych by³o widaæ uczniów w no-
wych mundurkach szkolnych. Ale
byli i tacy dla których tych strojów
zabrak³o. - Mój syn niestety nie do-
sta³ jeszcze nowego mundurka � ¿ali
siê Gabrysia Witkowska, matka
o�miolatka, z SP 8 w Lubinie. �
Prawdopodobnie krawcowa nie
zd¹¿y³a jeszcze ich uszyæ.

Na inauguracji roku szkolnego
rodziców uspokaja³a dyrektor szko-

Nie wszyscy uczniowie szkó³ podstawowych poszli do szko³y
ubrani zgodnie z zaleceniem Ministerstwa Edukacji

Brak mundurków
³y Bo¿ena Ma³ek. � Razem ten pro-
blem przezwyciê¿ymy � mówi³a
dyrektor. � Z mojej strony mogê za-
pewniæ, ¿e tej sprawy bêdê pilno-
waæ. Obiecuje, ¿e do 1 pa�dzierni-
ka wszyscy uczniowie bêd¹ ubrani
w mundurki. Po prostu firma, któ-
ra podjê³a zamówienie na uszycie
strojów nie zd¹¿y³a z ich uszyciem.

Zdaniem dyrektorki przepis o
mundurkach zosta³ przyjêty w z³ym
terminie co spowodowa³o, ¿e pro-
ducenci mieli za ma³o czasu na wy-
wi¹zanie siê z zamówienia.

Jak na razie dzieci, które nie
otrzyma³y nowych strojów szkol-
nych mog¹ przychodziæ do szko³y
ubrane jak dotychczas. � Dzieci, któ-
re posiadaj¹ ju¿ mundurki bêd¹ w
nich uczêszczaæ do szko³y � powie-
dzia³a dyrektor. - Natomiast te, któ-
re ich jeszcze nie otrzyma³y mog¹
chodziæ ubrane jak do tej pory. My-
�lê, ¿e problem z mundurkami roz-
wi¹¿e siê do koñca tego miesi¹ca �
dodaje Ma³ek.

IMM

Uczniowie klasy trzeciej Szko³y Podstawowej nr 8 w Lubinie w nowych mun-
durkach szkolnych podczas inauguracji otwarcia roku szkolnego 2007/2008
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Ju¿ za dwa lata powstanie
nowy stadion Zag³êbia Lubin.
Nowoczesny obiekt na ponad
16 tys. miejsc zostanie wybu-
dowany w miejsce obecnego.
Nowy stadion spe³niaæ bêdzie
wszystkie wymogi UEFA.

Oprócz boiska z podgrzewan¹
p³yt¹ i sztucznego o�wietlenia, po-
siadaæ bêdzie wszystkie trybuny za-
daszone, monitoring zewnêtrzny i
wewnêtrzny, nowoczesne zaplecze
socjalne, techniczne, prasowe wraz
ze studiami telewizyjnymi oraz stre-
fê VIP. Wykonawc¹ przedsiêwziêcia
jest konsorcjum PeBeKa - Hochtief.

Po krótkim spotkaniu z premie-
rem Jaros³awem Kaczyñskim na p³y-
cie boiska, odby³a siê konferencja
prasowa z udzia³em Krzysztofa Skó-
ry, prezesa KGHM Polska Mied� 
SSA, Mariusza Bobera, prezesa Rady
Nadzorczej Zag³êbia Lubin SSA,
Boles³awa Gerbera, prezesa Zarz¹du
PeBeKa S.A., Roberta Pietryszyna,
prezesa Zag³êbia Lubin SSA i An-
drzeja Rybarczyka, wiceprezesa Za-
rz¹du Hochtief Polska.

- Rozpoczyna siê proces, o którym
mówili�my wiele miesiêcy temu -
mówi³ Krzysztof Skóra, prezes
KGHM.

- Wybudujemy stadion. To bêdzie
nowoczesny obiekt z prawdziwego
zdarzenia. Wiem, co ten stadion zna-
czy dla tysiêcy kibiców Zag³êbia Lu-

Umowê na budowê nowego sta-
dionu podpisali 30 wrze�nia na mu-
rawie stadionu Zag³êbia Lubin pre-
mier Jaros³aw Kaczyñski oraz Robert
Pietryszyn, prezes Zag³êbia Lubin. -
To wielka chwila dla naszego mia-
sta- mówi³ Robert Pietryszyn. -Roz-
poczyna siê budowa pierwszego sta-
dionu nie tylko na Dolnym �l¹sku,
ale równie¿ w Polsce. Jeste�my
ekip¹, która najpierw robi, pó�niej
mówi. Dzisiaj mówimy "s³owo sta³o
siê cia³em", a czyny mówi¹ same za
siebie.

-  Nie zdajemy sobie sprawy, ¿e w
Polsce nie ma nowoczesnych stadio-
nów - mówi³ premier . To bêdzie sta-
dion dla klubu Zag³êbie Lubin, on
zas³uguje na to, zas³uguje na to rów-
nie¿ Lubin i ca³a Polska.

Podpisano umowê
na budowê stadionu ...

bin Wierzê, ¿e dru¿yna bêdzie roz-
grywaæ na nim mecze Ligi Mistrzów
- zapewnia³ Mariusz Bober, prezes
Rady Nadzorczej Zag³êbia Lubin.

- Mam nadziejê, ¿e nasza dru¿y-
na bêdzie gra³a tak dobrze, jak ten
stadion bêdzie wygl¹da³ - doda³ Bo-
les³aw Gerber, prezes Zarz¹du PeBe-
Ka.

Co ciekawe. Dzisiaj, dwie godzi-
ny wcze�niej Lubiñska Spó³ka Inwe-
stycyjna podpisa³a umowê z biurem
projektowym Archimedia Poznañ
na budowê hali widowiskowo-spor-
towej na terenie Lubiñskiego O�rod-
ka Sportu i Rekreacji. Plany zak³a-
daj¹, ¿e hala pomie�ci trzy tysi¹ce
osób.

Ewa Chojna, Mariola Samoticha
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Koñcz¹ siê czasy d³ugich kole-
jek w Urzêdzie Skarbowym w Lu-
binie. Przyszed³ czas na elektro-
nicznego eksperta od spraw
dokumentów � �Skarbomatu�.

Urz¹d Skarbowy w Lubinie za-
kupuj¹c GovPoint-Skarbomat 24
my�la³ przede wszystkim o swoich
podatnikach. - W okresie zeznañ
podatkowych, do naszego urzêdu
przychodzi kilkaset osób dziennie
� powiedzia³ Dariusz Polakowski,
naczelnik Urzêdu Skarbowego w
Lubinie. - Ka¿da z nich chce spraw-
nie i szybko oddaæ swój PIT. Do-
tychczas, osoby te musia³y jednak
spêdzaæ czasami po kilka godzin w
kolejce tylko po to, aby uzyskaæ po-
twierdzenie od urzêdnika.

Tak zwany �Skarbomat� sam
przyjmuje deklaracje, zeznania,
skanuje pierwsz¹ stronê i oddaje
potwierdzenie z³o¿enia dokumen-
tu przybijaj¹c jednocze�nie datê.
Obecnie z elektrycznego urzêdni-
ka korzysta niewiele osób. - Chêt-
nie korzystaj¹ z  niego biura podat-
kowe, które co miesi¹c sk³adaj¹ de-
klaracje � mówi naczelnik. - Ale ju¿

Ju¿ za kilkana�cie miesiêcy w
naszym mie�cie powstanie nowa
hala widowiskowo-sportowa. Re-
alizacj¹ projektu zajê³a siê Lubiñ-
ska Spó³ka Inwestycyjna, która 30
sierpnia podpisa³a umowê z po-
znañsk¹ firm¹ Archimedia.

Nowa hala ma pomie�ciæ oko³o
trzech tysiêcy osób. Umiejscowiona
zostanie na terenie O�rodka Sportu
i Rekreacji w Lubinie.

- W Lubinie nie ma lepszej hali-
mówi Artur Dubiñski, prezes LSI.
- Obiekt bêdzie spe³nia³ funkcje hali
widowiskowo- sportowej. Planuje-
my organizowaæ w niej  zarówno
zawody sportowe w ró¿nych gru-
pach wiekowych, jak i imprezy ran-
gi miêdzynarodowej.

Dok³adna koncepcja znana bê-
dzie w po³owie pa�dziernika.

- Wykonawca przedstawi nam
trzy projekty koncepcji, z których

W mie�cie powstaje kolejna ga-
leria handlowa. Obok hipermarke-
tów, Galerii Cuprum Arena, drob-
nych sklepików, butików i
galanterii powstanie kolejna ju¿
galeria, w której lubinianie bêd¹
mogli wydawaæ swoje pieni¹dze.
Ciekawostk¹ jest to, ¿e zlokalizo-
wana ona bêdzie w budynku do-
tychczasowego dworca PKS.

- Warunkiem powstania galerii
jest zachowanie pomieszczeñ i tere-
nu niezbêdnego do prawid³owego
funkcjonowania dworca � poinfor-
mowa³ nas Kazimierz Zió³kowski,
prezes PKS. � Ponad 100 metrów
kwadratowych powierzchni jest
niezbêdnych dla samego dworca.

W budynku pozostanie kasa, po-
czekalnia, pokój dla kierowców, a
na placu PKS bêd¹ cztery stanowi-
ska wjazdowe. Taka ich liczba, jak
zapewnia nas prezes Zió³kowski,
wystarczy na bezproblemow¹ ob-

no�æ spoczywa na Wydziale Infra-
struktury starostwa. - Sytuacja ta
wynika z faktu, i¿ w tym roku usta-
nowiony zosta³ plan zagospodaro-
wania przestrzennego, który wyklu-
cza mo¿liwo�æ ustawienia billboar-
du w rynku- mówi Krzysztof Olszo-
wiak, rzecznik starosty Lubina. �W
roku ubieg³ym nie by³o takich wy-
znaczników ani przeciwwskazañ.
W³a�ciciel billboardu otrzyma³ zgo-
dê na jego ustawienie 12 pa�dzierni-
ka ubieg³ego roku, gdy¿ spe³nia³
wówczas wszystkie niezbêdne wy-
mogi- stwierdza Olszowiak.

Zgodnie z Art. 35 pkt.3 Prawa bu-
dowlanego, je�li billboard nie spe³nia
obecnych wymogów planu zagospo-
darowania przestrzennego, sprawê
powinien zbadaæ Powiatowy Inspek-
tor Nadzoru Budowlanego. � Skoro
pozwolenie zosta³o wydane zanim
wprowadzono nowy plan zagospo-
darowania przestrzennego, to zmia-
na planu nie powoduje utraty wa¿-
no�ci zezwolenia na ustawienie bill-
boardu- mówi Wies³aw Kozub, Po-
wiatowy Inspektor Nadzoru Budow-
lanego. � Dlatego nie widzê ¿adnych
podstaw prawnych do podjêcia prze-
ze mnie jakichkolwiek dzia³añ.

Wielu mieszkañców jest tym fak-
tem oburzonych. - Uwa¿am, ¿e w
rynku w ogóle nie powinno usta-

wiaæ siê billboardów, gdy¿ zagra-
caj¹ tylko miasto- mówi Katarzyna
Nowak, lubiñski kierowca. Podob-
nego zdania jest Grzegorz Ponulak.-
My�lê, ¿e tak ustawiony billboard
utrudnia jazdê kierowcom. Poza

wkrótce bêd¹ mieli okazjê poznaæ
go wszyscy mieszkañcy Lubina, 
którzy jak co roku bêd¹ musieli
wype³niæ zeznania podatkowe.

- Sprawnie mi nawet  posz³o �

powiedzia³ zdziwiony Jan Nowic-
ki. - Dla mnie, jako 50 � latka, kom-
putery i te inne nowinki technicz-
ne s¹ mi kompletnie obce. Zdziwi-
³em siê trochê wk³adaj¹c dokument
do tego urz¹dzenia, ¿e ono zaczê-
³o mówiæ. Bardzo dobre rozwi¹za-
nie. Nie muszê teraz staæ godzina-
mi w kolejce.

Przy nowym urz¹dzeniu czuwa
pracownik ochrony. � Czêsto zda-
rza mi siê, ¿e ludzie   podchodz¹ i
prosz¹ mnie o pomoc przy obs³u-
dze urz¹dzenia � mówi z u �mie-
chem Krzysztof Trybuszewski.- Ja
oczywi�cie nie odmawiam, chêtnie
tej pomocy udzielam.

Dodajmy, ¿e od 20 czerwca ule-
g³y zmianie godziny pracy �Skar-
bówki�. W ka¿d¹ �rodê urz¹d
czynny jest od godziny 8 do 18. Na-
tomiast w pozosta³e dni robocze od
7.30 do 15.30.

Iwona Mielczarek

Za�miecony wizerunek miasta
Czê�æ reklam stoi legalnie, choæ niezgodnie z prawem

Zdobycie mistrza Polski eks-
traklasy w pi³kê no¿n¹ i pi³kê
rêczn¹ sprawi³o, ¿e nasze mia-
sto zdoby³o uznanie w ca³ym
kraju. Dziêki takiej promocji
nasze miasto staje siê znane.
Ostatnie uroczysto�ci jeszcze
bardziej wp³ynê³y na rozs³a-
wienie Lubina. Jak widaæ
mieszkamy w wyj¹tkowym
miejscu, które zas³uguje na
najwy¿sze uznanie.

Rozwija siê infrastruktura, po-
wstaj¹ galerie handlowe, rozpoczy-
na siê modernizacja stadionu i bu-
dowa hali widowiskowo-sportowej.
Licznie powstaj¹ce inwestycje maj¹
wypromowaæ miasto na zewn¹trz.
Ale czy u nas jest tak piêknie jak po-
winno byæ?

Niestety w piêknym i nowocze-
snym mie�cie swoim wygl¹dem
ra¿¹  odrapane i obskurne billboar-
dy. S¹ praktycznie wszêdzie, a co
najgorsze nie zawsze wspó³graj¹ z
otoczeniem. Wielkogabarytowe re-
klamy nie mog¹ staæ w dowolnych

miejscach. Zezwolenia na ich loka-
lizacjê wydawane s¹ przez odpo-
wiednie urzêdy. I wszystko by³oby
niby w porz¹dku, gdyby nie to, ¿e
czê�æ reklam stoi legalnie choæ nie-
zgodnie z prawem.

Umieszczanie reklam na terenie
miasta regulowane jest przepisami
okre�lonymi w Ustawie z dnia 7 lip-
ca 1994 r. � Prawo budowlane oraz
w Ustawie z dnia 23 lipca 2003 r. o
ochronie zabytków i opiece nad za-
bytkami. Dlatego te¿, do postawie-
nia tablicy reklamowej potrzebne s¹
pozwolenia. Niezbêdna jest opinia
plastyka miejskiego, a je�li billboard
jest wolno stoj¹cy to równie¿ po-
zwolenia na budowê i decyzjê o
warunkach zabudowy, za� je�li re-
klama ma byæ umieszczona na za-
bytkowym budynku niezbêdne jest
jeszcze uzyskanie pozytywnej opi-
nii i zgody konserwatora zabytków.

W rejonie rynku lubiñskiego stoi
billboard, który podwójnie ³amie
przepisy. Jest zbyt blisko jezdni i
dodatkowo zlokalizowano go w stre-
fie zabytkowej, gdzie nie mo¿na sta-
wiaæ tablic reklamowych. Zaczêli-
�my wiêc szukaæ osoby, która odpo-
wiada za jego lokalizacjê? Zdzis³aw
Kurzeja, konserwator zabytków
udzieli³ wymijaj¹cej odpowiedzi,
sugeruj¹c, ¿e g³ówna odpowiedzial-

PKS-owska galeria
s³ugê podró¿nych, na kursach, któ-
re teraz s¹ uruchomione.

- Nasza konkurencyjno�æ jest
ograniczona � mówi Zió³kowski. �
Lubiñski PKS, tak jak i inne PKS nie
jest dochodowy. Ka¿d¹ z³otówkê
zarabia siê z trudem. Ta galeria bê-
dzie czwart¹ galeri¹ handlow¹, któ-
ra siê wybuduje w najbli¿szym cza-
sie. Mogê zdradziæ jedynie, ¿e bêd¹
w niej dwie firmy handlowe, które
dzia³aj¹ w tej chwili na rynku.

Jak na razie PKS podpisa³ umo-
wê wstêpn¹ na sprzeda¿ terenu. Do
koñca stycznia 2008 roku planuj¹
podpisaæ ostateczne dokumenty i
wtedy ma siê rozpocz¹æ budowa
galerii.

- Dworzec bêdzie jak by³ � mówi
Kazimierz Zió³kowski. � Bêdziemy
obs³ugiwaæ pasa¿erów, a dochody
z galerii handlowej przeznaczymy
na inwestycje.

Ewa Chojna 

tym psuje te¿ wizerunek miasta.- W
ogóle jestem przeciwny tego typu
reklamom i nie wiem dlaczego w³a-
dze miasta wyra¿aj¹ na to zgodê-
mówi  lubinianin Patryk Kwa�nie-
wicz. � Wed³ug mnie takie reklamy

Elektroniczny
urzêdnik

Nowa hala widowiskowo-sportowa w Lubinie

mo¿na ulokowaæ na obrze¿ach mia-
sta, a nie w rynku. Dlaczego wiêc
umieszczony billboard nie zniknie
z rynku? Na to pytanie nikt nie
umia³ odpowiedzieæ�

Mariola Samoticha

wybierzemy t¹ najlepsz¹ mówi Du-
biñski. � Dopiero wtedy zostanie
opracowany projekt budowlany z

GovPoint-Skarbomat 24 przyjmuj¹cy dokumenty

Ostatnio realizowane projekty firmy Archimedia

pe³n¹ wizualizacj¹ techniczn¹.
Wed³ug szacunkowych  danych

budowa nowej hali to koszt 20-30

mln z³otych.  Prace budowlane roz-
poczn¹ siê w przysz³ym roku.

MS

Lubiñski dworzec PKS 
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Wszyscy przyszli mieszkañcy
nowowybudowanego bloku na
osiedlu Zalesie podpisali porozu-
mienia z wykonawc¹ inwestycji.

Konflikt pomiêdzy Regional-
nym Towarzystwem Budownic-
twa Spo³ecznego, a nabywcami
mieszkañ na Zalesiu powsta³ w
momencie kiedy podniesiono cenê
za metr kwadratowy powierzch-

ni o oko³o 400 z³. Ceny lokali wzro-
s³y ze wzglêdu na podwy¿ki cen
materia³ów budowlanych i robo-
cizny.

Damian Stawikowski, prezes lu-
biñskiego RTBS zapewnia, ¿e pro-
blem jest ju¿ rozwi¹zany.

- Wszyscy nabywcy podpisali ju¿
porozumienia z RTBS � mówi Sta-
wikowski. � Ostateczna propozycja

Podpisali porozumienia

Damian Stawikowski,
prezes lubiñskiego RTBS

Nawet po podwy¿ce jak¹
wprowadzi³ RTBS, cena
jednego metra
kwadratowego  jest
najni¿sza na rynku
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dla przysz³ych w³a�cicieli tych
mieszkañ to 60 z³otych mniej za
metr kwadratowy. Jest to rekom-
pensata za opó�nienie w oddaniu
mieszkañ i wszelkie inne niedogod-
no�ci.

Umowy na kupno mieszkañ w
RTBS podpisano 1.5 roku temu. W
tym czasie ceny materia³ów budow-
lanych, wynagrodzeñ dla robotni-
ków oraz samego gruntu znacznie
wzros³y, niektóre nawet o 100 pro-
cent. Jednak, nawet po podwy¿ce
jak¹ wprowadzi³ RTBS, cena jedne-
go metra kwadratowego tych
mieszkañ jest najni¿sza na rynku,
wynosi 2.800 z³. kiedy inni dewelo-
perzy proponuj¹ cenê oscyluj¹c¹
ko³o 4 tys. z³ za jeden metr kwadra-
towy powierzchni.

Ech

S¹ jeszcze miejsca na
wszystkich specjalno�ciach
oferowanych przez Uczelniê
Zawodow¹ Zag³êbia Miedzio-
wego w Lubinie. Chêtni nie
powinni jednak zwlekaæ.

Kolejny rok na lubiñskiej uczelni
wy¿szej przed nami. W swojej ofer-
cie UZZM ma kierunki licencjackie i
in¿ynierskie. Dyplom licencjata
mo¿na robiæ na kierunkach zarz¹-
dzanie, ekonomia, pedagogika oraz
dziennikarstwo i komunikacja spo-
³eczna. Po siedmiu semestrach na-
uki mo¿na zdobyæ równie¿ tytu³ in-
¿yniera na kierunku zarz¹dzanie i

in¿ynieria produkcji.
Nowo�ci¹ od najbli¿szego seme-

stru bêdzie skrócenie studiów licen-
cjackich z siedmiu do sze�ciu seme-
strów.

- Do koñca wrze�nia przyszli stu-
denci mog¹ jeszcze sk³adaæ doku-
menty na naszej uczelni � informu-
je Jolanta Zalewska z UZZM. � Mamy
ju¿ ponad 300 kandydatów na te-
gorocznych studentów, ale jeszcze
na wszystkich specjalno�ciach s¹
wolne miejsca dlatego serdecznie
zapraszamy.

Uczelnia Zawodowa Zag³êbia
Miedziowego zapewnia dobra i fa-
chow¹ kadrê wyk³adowców, mo¿li-
wo�æ kontynuowania nauki na re-
nomowanych uczelniach wy¿szych
w ca³ym kraju i co równie wa¿ne

utrzymanie ubieg³orocznego pozio-
mu cen.

W ci¹gu minionych lat trzy kie-
runki na UZZM otrzyma³y pozytyw-
ne wyniki pañstwowej Komisji
Akredytacyjnej. W planach uczelni
jest rozbudowanie jej siedziby. Jak
na razie studenci kszta³c¹ siê w
dwóch budynkach, jeden mie�ci siê
przy ul. Odrodzenia, a drugi, za-
adoptowany po przedszkolu przy
ul. Osiedlowej.

Chêtni do studiowania na lubiñ-
skiej uczelni musz¹ do koñca bie-
¿¹cego miesi¹ca w dziekanacie z³o-
¿yæ niezbêdne dokumenty. Wszyst-
kie formularze zg³oszeniowe mo¿-
na znale�æ na stronie internetowej
UZZM.

Ech

Rekrutacja trwa

Na komisariacie policji przy
ul. Wyszyñskiego decyzj¹ ko-
mendanta zlikwidowano ca³o-
dobowe dy¿ury policjantów. W
tej chwili funkcjonariusze s³u¿
czuwaj¹cych nad bezpieczeñ-
stwem mieszkañców Lubina
pracuj¹ tam do godziny 15.30.

Na ostatniej sesji Rady Miejskiej
poproszono komendanta policji Ar-
kadiusza Rawskiego o wyja�nienia,
czemu podjête zosta³y takie kroki.
D³uga rozmowa radnych i odpowie-
dzi komendanta nie przynios³y jed-
nak efektów. Na kolejnej sesji Rady
Miejskiej radni zag³osuj¹ nad przy-

jêciem apelu wystosowanego do ko-
mendanta policji o powtórne rozpa-
trzenie mo¿liwo�ci utworzenia sta-
nowiska dy¿urnego w komisariacie
na osiedlu Przylesie.

- Powierzaj¹c mi bezpieczeñstwo

stu tysiêcy mieszkañców mo¿ecie mi
i mojemu do�wiadczeniu równie¿
powierzyæ sprawê wyd³u¿enia lub
skrócenia czasu dy¿urki w komisa-
riacie przy ul. Wyszyñskiego �

mówi³ komendant Arkadiusz Raw-
ski. � My�lê, ¿e pozwolicie mi dys-
ponowaæ si³ami w sposób nale¿yty,
a praca dy¿urnego w tym komisa-
riacie ogranicza³a siê jedynie do do-

zorowania obiektu w godzinach wie-
czornych.

Krzysztof Olszowiak, radny miej-
ski, przewodnicz¹cy Komisji Po-
rz¹dku Publicznego i Bezpieczeñ-
stwa i do niedawna równie¿ poli-

Arkadiusz Rawski,
Komendant KPP  w Lubinie

- Praca dy¿urnego w tym
komisariacie ogranicza³a
siê jedynie do
dozorowania obiektu
w godzinach wieczornych
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Krzysztof Olszowiak,
lubiñski radny

- Policja nie jest od
ekonomi i takie
argumenty do mnie nie
docieraj¹
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Franciszek Wojtyczka,
lubiñski radny

- Kiedy policjant
jest na miejscu
to spo³eczeñstwo
siê inaczej czuje
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Andrzej Górzyñsk,
lubiñski radny

- Nie ustawiajmy
pracy policji.
My nie jeste�my
od tego.
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Przywróc¹ dy¿urkê?
30-tysiêczne osiedle Przylesie zosta³o pozbawione ca³odobowego dy¿uru policyjnego

cjant jest innego zdania.
-  To jest �rodek osiedla, na górze

jest du¿a dyskoteka � mówi³ Olszo-
wiak. - Nie wiem, co bêdzie dalej.
Bezpo�redni kontakt czasami jest

niezbêdny. W trakcie rozmowy z po-
szkodowanym dy¿urny jest w stanie
wy³uskaæ ró¿ne aspekty sprawy, co
nie jest mo¿liwe do zrobienia przez
telefon.

Komendant Rawski przytacza³
równie¿ ekonomiczne strony, jakie
przemawia³y za zlikwidowaniem
dy¿urów ca³odobowych na tym ko-
misariacie, jednak nawet to nie prze-
konywa³o niektórych radnych.

- Policja nie jest od ekonomi i ta-
kie argumenty do mnie nie docieraj¹
� mówi³ Olszowiak. - Wed³ug mnie
jest inne pod³o¿e tej sprawy, po pro-
stu brakuje do�wiadczonych ludzi
na to stanowisko, którzy mogliby
zasi¹�æ na dy¿urce w komisariacie
przy ul. Traugutta i tam przeniesio-
no pracuj¹cych do tej pory na Wy-
szyñskiego.

S¹ radni, którzy maj¹ odmienne
zdanie.
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- Dla mnie prewencja to patrole
chodz¹ce po ulicach, czy policjanci
w autach � mówi³ radny Andrzej
Górzyñski. � A nie kto�, kto siedzi
na dy¿urce i w ogóle go nie widaæ.

- Jak zapewnia³ komendant poli-
cji, pracê na dy¿urce mo¿e pe³niæ
ka¿dy odpowiednio przeszkolony
cz³owiek. Nie musi to byæ umundu-
rowany policjant.

- Osoby, które pracowa³y jako ob-
s³uga dy¿urki zosta³y skierowane do
pracy w prewencji � mówi³ Arka-
diusz Rawski. � W miejsce dy¿urne-
go zostan¹ skierowane osoby, które
bêd¹ pe³niæ dy¿ur recepcyjny. Nie ma
powodów, ¿eby umundurowany i
uzbrojony policjant pilnowa³ budyn-
ku przy ulicy Wyszyñskiego. Równie
dobrze mo¿e to robiæ odpowiednio
przygotowany inny cz³owiek.

Radni k³adli nacisk na poczucie
bezpieczeñstwa mieszkañców osie-
dla Przylesie.

- To nie prawda, ¿e dy¿urny tylko
tam siedzi � mówi³ Olszowiak. � Pa-
miêtajmy ze sama �wiadomo�æ m³o-

dego cz³owieka, który bawi siê na
dyskotece, ¿e na dole otwarty jest ko-
misariat wp³ywa pozytywnie pre-
wencyjnie. Nie twierdzê, ¿e na Przy-
lesiu spad³ poziom bezpieczeñstwa,

jednak mam obawy na przysz³o�æ.
Takie dzia³ania wed³ug mnie mog¹
spowodowaæ tego rodzaju konse-
kwencje.

Podobnego zdania by³ radny
Franciszek Wojtyczka.

- Jestem zaniepokojony t¹ sytuacj¹
� mówi³ Wojtyczka. � Kiedy policjant
jest na miejscu to spo³eczeñstwo siê
inaczej czuje. Mam pro�bê ¿eby nie
odsuwaæ policjantów od ludzi, a

wrêcz odwrotnie, ¿eby byli bli¿ej
ludzi. Mo¿e my jako radni mo¿emy
pomóc policji, przekazaæ �rodki na
komendê, ¿eby utrzymaæ te dy¿ury
ca³odobowe.

- To nie kwestia kosztów utrzyma-
nia � powiedzia³ Rawski. � To jest
kwestia racjonalno�ci gospodarowa-
nia i wykorzystania zasobów. M³o-
dzie¿ bawi¹ca siê na dyskotece wie-
dzia³a, ¿e skoro jest policjant dy¿urny
w komisariacie to nikt wiêcej tam nie
przyjedzie, a je¿eli potrzebowa³ on
wsparcia to i tak wysy³ane by³y si³y z
komisariatu przy ul. Traugutta.

- Dlaczego mamy nie wierzyæ ko-
mendantowi skoro mówi, ¿e nie ma
to wp³ywu na bezpieczeñstwo �
przekonywa³ radny Górzyñski. � To
on odpowiada za porz¹dek i bezpie-
czeñstwo w mie�cie i jest w tej kwe-
stii fachowcem. Skoro uwa¿a, ¿e ten

cz³owiek jest tam niepotrzebny, to
znaczy, ¿e jest on nie potrzebny. Nie
ustawiajmy pracy policji. My nie je-
ste�my od tego.

Ewa Chojna
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"Centrum Ogumienia OPONY EXPRESS" Jacek W¹giel w Lubinie, dzia-
³a ju¿ ponad 14 lat. Obejmuje dzia³alno�æ w bran¿y motoryzacyjnej,
ale przede wszystkim zajmuje siê sprzeda¿¹ oraz serwisem ogumie-
nia. Dla swoich klientów maj¹ bogat¹ ofertê us³ug od sprzeda¿y opon
do samochodów osobowych i dostawczych, ciê¿arowych oraz ma-
szyn i urz¹dzeñ górniczych i budowlanych, przez wymianê opon, wy-
wa¿anie kó³ po liczne, bardzo korzystne promocje, dogodne terminy
p³atno�ci, szerok¹ gamê produktów, udzia³ w akcjach promocyjnych i
fachowe doradztwo techniczne.

"Centrum Ogumienia OPONY EXPRESS" Jacek W¹giel, przy ul. �ci-
nawskiej mie�ci siê od 7 lat. W przysz³ym roku w³a�ciciele planuj¹
poszerzyæ swoj¹ dzia³alno�ci na inne miasta.

- Nasz kolejny zak³ad stanie w Polkowicach � poinformowa³ nas
Jacek W¹giel. � Ju¿ zakupili�my grunt pod ta inwestycjê i mam na-
dziejê, ¿e w przysz³ym roku, pó�n¹ jesieni¹ bêdzie ju¿ otwarty.

Bolid Formu³y 1 Williams FW29 stan¹³ na parkingu lubiñskiego Centrum Ogumienia � Jacek W¹giel

Formu³a 1 w Lubinie
Jedyny w swoim rodzaju,

wa¿¹cy ponad 600 kilogra-
mów, je¿d¿¹cy na torach ca-
³ego �wiata, oryginalny i po
prostu piêkny � w miniony po-
niedzia³ek na parkingu przed
"Centrum Ogumienia OPONY
EXPRESS" Jacek W¹giel, przy
ul. �cinawskiej stan¹³ bolid
Formu³y 1 Williams FW29.

Jacek W¹giel, w³a�ciciel firmy i
organizator lubiñskiego pokazu
bolidu nie kry³ zachwytu ma-
szyn¹.

- Po prostu rewelacja � mówi Ja-
cek W¹giel. - W tej chwili bardzo
du¿o osób interesuje siê Formu³¹
1 i sportami motorowymi, a Ro-
bert Kubica jest jednym z najpo-
pularniejszych sportowców w Pol-
sce. St¹d te¿ pojawi³ siê pomys³
aby bolid sprowadziæ do Lubina.

Williams FW29 wa¿y ponad 600
kilogramów, ma 4,5 metra d³ugo-
�ci i 1,8 metra szeroko�ci. Od mo-
mentu przyjazdu maszyny, na par-

kingu "Centrum Ogu-

mienia OPONY EXPRESS" Jacek
W¹giel, gromadzi³y siê t³umy lu-
dzi, którzy na w³asne oczy chcieli
zobaczyæ pojazd, którym z za-
wrotn¹ szybko�ci¹ po torze je¿d¿¹
miêdzy innymi  Nico Rosberg i Ale-
xander Wurz.

- W zwi¹zku z tym, ¿e spotkali-
�my siê z bardzo du¿ym zaintere-

sowaniem pokazem ze strony
mieszkañców, planujemy powtó-
rzyæ tak¹ akcje � mówi Jacek W¹-
giel. � Mo¿e uda nam siê zrobiæ
to ju¿ na wiosnê. Chcemy to roz-

win¹æ. Mamy inne pomys³y. Mo¿e
uda nam siê sprowadziæ auto raj-
dowe i jakiego� przedstawiciela
czo³ówki Mistrzostw Polski.

8 � MOTORYZACJA
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Nazwê pierwszego dnia muzycznych obchodów Zbrodni Lubiñskiej
wymy�lili cz³onkowie 11 lubiñskich zespo³ów. Po raz pierwszy taka ilo�æ
grup z jednego miasta mog³a wspólnie spotkaæ siê na scenie oddaj¹c ho³d
swoim i naszym rodzicom. Tym, którzy 25 lat temu na lubiñskim rynku
walczyli o wolno�æ. �  Te wydarzenia by³y tragiczne. Pamiêtam wszystko �
powiedzia³ Marcin Domonik, z grupy Izmael. � Dzi� �mia³o móg³bym prze-
prowadziæ wizjê lokaln¹ tamtego dnia.

Muzyka z oblê¿onego miasta

Koncert �Dumni z rodziców� poprowadzi³ Rafa³ �Beluschi� Ratajczak, lider
zespo³u �winka Halinka. - Ka¿dy zespó³ przygotowa³ po kilka utworów z lat
osiemdziesi¹tych, jakby nawi¹zuj¹cych do tego, co  wydarzy³o siê tutaj 25 lat
temu. Na scenie zobaczyli�my du¿o m³odych zespo³ów, ale znalaz³y siê te¿
kapele z dziesiêcioletni¹ tradycj¹ � mówi³ Rafa³.

Obchody 25. Rocznicy Zbrodni Lubiñskiej ju¿ za nami. Dzi� ju¿ pozostaj¹ tylko wspomnienia. Jeszcze nigdy w historii
naszego miasta nie odwiedzi³o nas tyle znanych artystów. W ci¹gu czterech dni na scenach wyst¹pi³o 29 zespo³ów.
Zagra³y gwiazdy lubiñskiej, krajowej i zagranicznej estrady. Ka¿dy z artystów swoimi wystêpami podkre�li³ wagê
uroczysto�ci, jakim by³a rocznica upamiêtniaj¹ca tragediê Lubina 25 lat temu.

Na scenie wyst¹pi³y takie grupy jak:  Rivendell, Rewizja,
Fix Up, Mektub, �winka Halinka, No Mercy, TRH, Naaman,
Liverpool, Ultra oraz Izmael.

�Dumni z rodziców�
� dzieñ pierwszy,
30 sierpnia 2007
lubiñskie b³onie

TRH

Izmael

�To popo³udnie
ten wieczór�
� dzieñ drugi,
31 sierpnia
lubiñskie b³onie

Teren wokó³ Zamkowego Wzgórza wy-
pe³ni³ siê mieszkañcami naszego miasta i nie
tylko. Koncert rozpocz¹³ siê piosenkami
Marka Grechuty � ��wiecie nasz� w wyko-
naniu zespo³u Anawa i aktorów scen wro-
c³awskich. Oprócz tego na scenie wyst¹pi³y
�Strachy Na Lachy� z projektem p³ytowym
�Kaczmarski� Krzysztofa �Graba¿a� Gra-
bowskiego.

Ostatni swój koncert tego dnia da³ legen-
darny zespó³ D¿em, który 31 sierpnia 25 lat
temu mia³ zagraæ dla lubiñskiej publiczno-
�ci. Niestety, ze wzglêdu na wydarzenia, ja-
kie dzia³y siê w naszym mie�cie do koncer-
tu nie dosz³o. � Pamiêtam to jak dzi� � po-
wiedzia³ Beno Otrêba � lider i basista zespo-
³u D¿em. � Wje¿d¿ali�my w³a�nie do Lubi-
na i tutaj nagle wojna. Kto� krzykn¹³ k³ad�-
cie siê na pod³ogê. Nad nami lata³y kamie-
nie i petardy. Znale�li�my siê w �rodku tego
�m³ynu�. Nie wiedzieli�my co siê dzieje.
Milicja kaza³a nam wyjechaæ z miasta,
wszystko obserwowa³em z przera¿eniem w
oczach. Widzia³em, jak lataj¹ p³yty chodni-
kowe, to niewiarygodne ile ci ludzie mieli w
sobie si³y. Dopiero po jakim� czasie zaczê³y
do nas nap³ywaæ informacje, co tak napraw-
dê wydarzy³o siê w Lubinie. Dla nas to by³
szok. Ranni i zabici � mówi³ basista. - Dzi�
po dwudziestu piêciu latach mo¿emy w koñ-
cu dla nich zagraæ.

Beno Otrêba � lider i basista zespo³u D¿em

�Strachy Na Lachy� z projektem p³ytowym �Kaczmarski� Krzysztofa �Graba¿a� Grabowskiego.

Wokalista zespo³u D¯EM - Maciej Balcar

Liverpool

KULTURA � 9

Fotografie na tej stronie: JANUSZ MRÓZ
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Ostatni dzieñ koncertów i wielki
projekt Krzysztofa �Graba¿a� Gra-
bowskiego �Zakazane Piosenki�, w
którym wspólnie zagra³o kilku zna-
nych artystów z naszego kraju.

Sam Graba¿ wykona³ piosenkê
grupy Brak �Na kszta³t dziecka�
oraz kompozycje Kaczmarskiego i
Gintrowskiego � My nie chcemy�.
Oprócz tego w projekcie �Zakazane
piosenki� wziêli udzia³: Muniek
Staszczyk, Tomek Budzy Budziñski,
Tomek K³aptowicz (Akurat), Gutek
(Indios Bravos) oraz wokalistka ze-
spo³u Lao Che, Renata Przemyk.  �
To jedna z najwspanialszych imprez,
w jakiej uda³o mi siê braæ udzia³ �
powiedzia³a artystka. - Od razu zgo-
dzi³am siê wzi¹æ udzia³ w tym pro-
jekcie. Pomys³ mi siê szalenie spodo-
ba³.

Muzykê z �Oblê¿onego Miasta�
zakoñczy³ sir Bob Geldof, irlandzki
wokalista, którego muzykê by³o s³y-
chaæ, a¿ na obrze¿ach Lubina.

IMM, Ech, KaSt

Muzyka z oblê¿onego miasta
�Wehiku³ czasu�
� dzieñ trzeci,
1 wrze�nia
lotnisko

Trzeci dzieñ obchodów i koncer-
tów �Muzyka z oblê¿onego miasta�
przeniós³ siê na lubiñskie lotnisko.

Jako pierwszy na scenie zagra³
zespó³ Proletaryat. Potem zgroma-
dzona publiczno�æ us³ysza³a takie
zespo³y jak: Brak, Izrael i Bank. Wie-
czorem ju¿ tysi¹ce ludzi obejrza³o
polski zespó³ rockowy TSA. Pó�niej
swój ekspresyjny koncert da³a Bud-
ka Suflera. Na koniec tego dnia
T.LOVE rozgrza³o serca zebranej
widowni.

�Do wolno�ci�
� dzieñ czwarty,
2 wrze�nia
lotnisko

10 � KULTURA
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AKTUALNO�CI � 11

Na objazd szynobusami na
ca³odziennym bilecie Euro �
Nysa zaprosi³ dolno�l¹zaków,
w tym delegacjê z Lubina,
ZVON � zwi¹zek powiatów
Bautzen, Löbau-Zittau, Nieder-
schlesischer Oberlausitzkreis
oraz miasta na prawach powia-
tu - Görlitz.

Wycieczka objazdowa rozpoczê³a
siê w Legnicy, gdzie wrêczono
uczestnikom specjalne jednodniowe
bilety w cenie 20 z³. To oferta skiero-
wana do podró¿nych, którzy w ci¹-
gu dnia musz¹ kilkakrotnie korzy-

staæ ze �rodków komunikacji. Bilet
ten umo¿liwia przejazd wszystkimi
dostêpnymi liniami � tramwajowy-
mi, autobusowymi, poci¹gowymi na
terenie ZVON oraz na wybranych w
Czechach i Polsce.  � To bardzo do-
bre rozwi¹zanie � komentuje naczel-
nik wydzia³u infrastruktury, Tade-
usz Kielan, uczestnik delegacji. �
Dzieli³em siê dzi� ze swoimi wspó³-
pracownikami wra¿eniami z wczo-
rajszej podró¿y i ka¿dy jest bardzo
zainteresowany tego typu inicjatyw¹
i zdziwiony, ¿e do tej pory nie by³o

o tym s³ychaæ. Uwa¿am, ¿e jest zbyt
ma³o rozreklamowane. Faktycznie
ma³o kto wie, ¿e jest mo¿liwo�æ by
na jednym bilecie zwiedziæ trzy kra-
je.

Kilkunastoosobowa delegacja,

Wêze³ przesiadkowy tak¿e w Lubinie
m.in. z samorz¹dów w Lubinie, Po-
lkowicach i Legnicy w siedzibie
ZVON w Bautzen wys³ucha³a pre-
zesa, który opowiada³ zebranym
zasady dzia³ania zintegrowanej ko-
munikacji w Niemczech. Szynobu-

sami dojecha³a te¿ do Bischofswer-
dy oraz Zittau. Co ciekawe. Ka¿dy
szynobus doje¿d¿a³ punktualnie
wed³ug swojego rozk³adu jazdy, ale
kiedy dojechano do Goertlitz, sk¹d
delegacja rusza³a ju¿ do Legnicy,
polski poci¹g spó�ni³ siê..45 minut.

Rocznie z komunikacji korzysta
tam 17 mln ludzi. - Na pocz¹tku lat
90 ubieg³ego stulecia na pierwszy
plan publicznych dyskusji trafi³y
problemy finansowania publicznej
komunikacji lokalnej � t³umaczy
Georg Janetzki, prezes ZVON.

Problem wielo�ci firm przewozo-
wych rozwi¹zano ustawowo. Zgod-
nie z ustaw¹ powsta³o piêæ zwi¹z-
ków na terenie ca³ego kraju, które
odpowiadaj¹ za komunikacj¹ na
swoich terenach. Tym sposobem po-
wsta³ m.in. ZVON � Górno³u¿ycko-
Dolno�l¹ski Zwi¹zek Przedsiê-
biorstw Komunikacyjnych. Celem
zwi¹zku jest osi¹gniêcie w regionie
górno³u¿ycko-dolno�l¹skim opty-
malnego dostosowania i po³¹czenia
ofert w zakresie publicznej komuni-
kacji lokalnej, czyli ofert kolejowych,
tramwajowych i autobusowych
przedsiêbiorstw komunikacyjnych. �
Dziêki temu my zyskujemy zdrow¹
konkurencjê, a klienci wysok¹ jako�æ
us³ug � t³umaczy Janetzki.  

Zwi¹zek ma dwa �ród³a finanso-
wania � z Republiki Niemiec dosta-
je ok. 44 mln euro (do podzielenia
jest 6,5 mld euro na wszystkie piêæ
zwi¹zków) oraz z bud¿etów powia-
tów i miast. - Zwi¹zek radzi sobie

bardzo dobrze, poniewa¿ jeste�my
bardzo zdyscyplinowani. W ci¹gu
ostatnich 10 lat zlikwidowali�my li-
nie nierentowne, skupili�my siê na
rozbudowie tych najwiêkszych tras,
których teraz jest  80, a ma byæ 120. I
co najwa¿niejsze � stworzono wêz³y
przesiadkowe czyli  kolej, PKS, par-

kingi dla rowerów i samochodów w
jednym miejscu � t³umaczy³ polskiej
delegacji Georg Janetzki.

- Takie systemy tak¿e ju¿ funkcjo-
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To mo¿liwe, je¿eli prezydent
podpisze nowelizacjê kodeksu
pracy i wejdzie w ¿ycie zakaz pra-
cy w handlu w 12 dni �wi¹tecz-
nych w roku. Niewykluczone, ¿e
niejasne przepisy spowoduj¹ za-
mkniêcie aptek i stacji benzyno-
wych.

Dzia³alno�æ handlowa, po wej-
�ciu w ¿ycie ustawy, bêdzie mo¿li-
wa jedynie w niedziele, ale tylko
wtedy, kiedy s³u¿y zaspokajaniu
codziennych potrzeb ludno�ci lub
ze wzglêdu na ich spo³eczn¹ u¿y-
teczno�æ. Nowe przepisy nie kwa-
lifikuj¹ dzia³alno�ci aptek i stacji
benzynowych. - Nie zgadzam siê z
propozycj¹ zamkniêcia tych obiek-
tów- mówi Sylwia Piotrowska, lu-
binianka.- Apteka to w³a�ciwie
punkt pierwszej pomocy i za-
mkniêcie jej w �wiêta znacznie
skomplikuje ludziom ¿ycie. Podob-
nie jest ze stacjami benzynowymi-
bez auta poruszanie siê w �wi¹tecz-
ne dni jest wrêcz niemo¿liwe, a
przecie¿ oczywistym jest, ¿e auto
bez paliwa jest bezu¿yteczne. Dla-
tego pomys³ zamkniêcia tych
punktów jest dla mnie absolutn¹
bzdur¹.

Sprawa jest o tyle kontrowersyj-
na, i¿ w polskim prawie nie ma de-
finicji placówki handlowej. Nie jest
jeszcze wiadomo, których obiektów
bêdzie dotyczy³ zakaz. Konieczne
bêdzie zatem jak najszybsze wypra-
cowanie takiej definicji. Do tego cza-
su niejasne przepisy otworz¹ praco-
dawcom drogê do omijania dopie-

ro co uchwalonego zakazu. Bêd¹
musieli jedynie  udowodniæ, ¿e ich
placówka ma charakter us³ugowy, a
nie handlowy.

-Jest to propozycja i jej realizacja
wymaga przej�cia ustawy przez ca³y
proces legislacyjny- mówi Dorota
Adamska, rzecznik stacji paliw BP
Polska. - Tak wiêc je¿eli wejdzie w
¿ycie zakaz pracy w handlu w 12
�wi¹tecznych dni w roku, to dopie-
ro po podpisie prezydenta. Dodat-
kowo, nowe przepisy nie precyzuj¹
jakich obiektów zakaz ten bêdzie
dotyczy³. Stacje benzynowe
mieszcz¹ siê w�ród placówek u¿y-
tecznych spo³ecznie, odpowiadaj¹-
cych na codzienne potrzeby klien-
tów. Ponadto zamkniêcie stacji w dni
�wi¹teczne mia³oby negatywny
wp³yw na transport, a tym samym
na ca³¹ gospodarkê. My�lê, ¿e to
przede wszystkim zostanie wziête
pod uwagê przy podejmowaniu de-
cyzji o zmianach w kodeksie pracy.

- Nie jest to mo¿liwe, aby apteki
nie pracowa³y w �wiêta- mówi Ma-
riola Mazur, w³a�ciciel lubiñskiej
apteki �Panaceum�. � Szczególnie
je�li chodzi o apteki dy¿uruj¹ce. Z
tego wzglêdu uwa¿am, ¿e propozy-
cja zamkniêcia aptek nie zostanie
zaakceptowana.

Wiceminister pracy i polityki spo-
³ecznej, Halina Olendzka informuje,
¿e jedynym dotychczasowym roz-
wi¹zaniem tej sytuacji jest korzysta-
nie z przepisów posi³kowych, doty-
cz¹cych klasyfikacji dzia³alno�ci.
Zgodnie z Polsk¹ Klasyfikacj¹ Dzia-
³alno�ci, handlem jest jednak m.in.

sprzeda¿ detaliczna wyrobów far-
maceutycznych i medycznych oraz
paliw p³ynnych.

Równie¿ opinia radcy prawnego,
Agnieszki Jesiotr, potwierdza, ¿e
pracownicy aptek i stacji benzyno-
wych nie powinni pracowaæ w
�wiêta.

� Paliwo jest niezbêdne zarówno
dla nas taksówkarzy, jak i ludzi, któ-
rzy przemieszczaj¹ siê miêdzy mia-
stami szczególnie w �wiêta, gdy¿
wtedy ograniczony jest dojazd ko-
munikacj¹ miêdzymiastow¹ - uwa-
¿a Marcel £ada, lubiñski taksówkarz.
� Stacje nie mog¹ byæ zamkniête.

Zamkniêcia aptek i stacji benzy-
nowych w �wiêta nie obawiaj¹ siê
pos³owie. Podczas sejmowej deba-
ty ustalili oni, ¿e obiekty te nie s¹
placówkami handlowymi. Pos³o-
wie oparli siê na prawie farmaceu-
tycznym, które okre�la apteki jako
placówki ochrony zdrowia pu-
blicznego. Stacje benzynowe nato-
miast Pañstwowa Inspekcja Pracy
traktuje jak placówki us³ugowe.

Kwestia jest jednak o tyle sporna,
¿e poza podstawow¹ dzia³alno�ci¹
polegaj¹c¹ na sprzeda¿y leków i pa-
liw, obiekty te mog¹ prowadziæ
równie¿ sprzeda¿ kosmetyków czy
artyku³ów spo¿ywczych. Wszystko
wskazuje zatem na to, ¿e klasyfi-
kacj¹ charakteru us³ug oferowanych
przez apteki i stacje benzynowe
zajm¹ siê s¹dy. Co za tym idzie rów-
nie¿ s¹dy zadecyduj¹ czy obiekty te
bêd¹ mia³y mo¿liwo�æ prowadzenia
dzia³alno�ci w �wiêta.

Mariola Samoticha

Nie kupimy leków w niedzielê?

Delegacja, m.in. z samorz¹dów z Lubina, Polkowic i Legnicy
w  ZVON w Bautzen

Bilety Euro Nysa s¹ równie¿
honorowane w LausitzBahn, w
poci¹gach regionalnych DB Re-
gio AG oraz w poci¹gach SBE
do Liberca/Tanvald oraz DB Re-
gio AG do Zgorzelca. Bilety te
uprawniaj¹ tak¿e do korzysta-
nia z kolejki w¹skotorowej w
Górach ¯ytawskich oraz z linii
kolei Waldeisenbahn Muskau.

Partnerami polskimi w projek-
cie Euro � Nysa s¹ PKS Boles³a-
wiec i PKS Lubañ, które mo¿na
zakupiæ w PKP Przewozy Regio-
nalne we Wroc³awiu, PPKS Zgo-
rzelec, PKS Boles³awiec i PKS Lu-
bañ.
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Na pocz¹tku pa�dziernika Po-
wiatowy Urz¹d Pracy organizuje
Pierwsze Lubiñskie Targi Pracy.
Odbêd¹ siê one w M³odzie¿owym
Domu Kultury.

- Przystêpujemy do organizacji
Targów z my�l¹ o bezrobotnych i
poszukuj¹cych pracy, mieszkañcach
Lubina i powiatu lubiñskiego, a tak-
¿e wszystkich zainteresowanych
odnalezieniem nowych �cie¿ek ka-
riery zawodowej � mówi Piotr Bo-
daj, kierownik dzia³u po�rednictwa
pracy. - Celem tej inicjatywy jest

umo¿liwienie bezpo�redniego kon-
taktu pracodawców z potencjalnymi
pracownikami, wymianê informacji
oraz wzajemnych oczekiwañ.

Urz¹d Pracy zaprosi³ ponad 30

pracodawców z naszego regionu do
wziêcia udzia³u w targach. Ju¿ 16 z
nich potwierdzi³o chêæ udzia³u.

 W targach udzia³ wezm¹ przed-
stawiciele firm z  poszczególnych
bran¿: budowlanej, gastronomicznej,
produkcyjnej, mechanicznej, handlo-
wej, us³ugowej oraz przemys³owej.

Zaproszono równie¿ o�rodki

Lubiñskie Targi Pracy
szkoleniowe.

Uczestnicy targów bêd¹ mieli
mo¿liwo�æ pozostawienia swojego
CV lub wype³nienia kwestionariu-
sza osobowego do konkretnej firmy,
porozmawiania z potencjalnym pra-
codawc¹, a tak¿e zapoznania siê z
ofert¹ o�rodków szkoleniowych.
Wstêp na targi jest nieodp³atny dla
odwiedzaj¹cych jak i dla firm zg³a-
szaj¹cych w nich udzia³. Natomiast
pracodawcy i o�rodki szkoleniowe
bêd¹ mia³y szansê na zaprezentowa-
nie swoich us³ug poprzez prezenta-
cje multimedialne, ulotki i plakaty.

-  W targach udzia³ wezm¹ rów-
nie¿ pracownicy urzêdu, którzy
bêd¹ udzielaæ pomocy wszystkim
uczestnikom � mówi Piotr Bodaj. -
Doradca zawodowy pomo¿e w
przygotowaniach do rozmowy kwa-
lifikacyjnej, a tak¿e w kompletowa-
niu profesjonalnych dokumentów
aplikacyjnych. Po�rednicy pracy
udziel¹ informacji o mo¿liwo�ciach
skorzystania z przyjêcia osób bezro-
botnych w ramach refundowanych
form zatrudnienia oraz o korzy-
�ciach z tego wynikaj¹cych. Po�red-
nik pracy ds. osób niepe³nospraw-
nych bêdzie informowa³ o zasadach
i mo¿liwo�ciach zatrudniania osób
niepe³nosprawnych, o sposobach
poszukiwania pracy za granic¹ oraz
o mo¿liwo�ciach poszukiwania pra-
cowników z krajów Unii Europej-
skiej.

Zainteresowani uzyskaj¹ równie¿
wszelkie informacje na temat aktu-
alnie obowi¹zuj¹cych przepisów.

Ewa Chojna
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Tadeusz Kielan,
naczelnik wydzia³u infrastrukruty w Urzêdzie Miejskim

- Jest du¿a szansa, ¿e taki
wêze³ powstanie
w Lubinie, poniewa¿
dzia³ania w tym kierunku
ju¿ zosta³y rozpoczête
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Georg Janetzki,
prezes ZVON

- Na pocz¹tku lat 90
na pierwszy plan publicznych
dyskusji trafi³y problemy
finansowania publicznej
komunikacji lokalnej
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nuj¹ w Polsce, zw³aszcza w du¿ych
miastach � mówi Tadeusz Kielan. �
Jest du¿a szansa, ¿e taki wêze³ po-
wstanie w Lubinie, poniewa¿ dzia-
³ania w tym kierunku ju¿ zosta³y roz-
poczête. Obecnie aktualizujemy plan
rozwoju transportu w mie�cie o w³a-
�nie ten element integracji � wyja�nia

naczelnik.
W 2005 roku Rada Miejska przy-

jê³a projekt rozwoju transportu mia-
sta Lubina. Aktualizacja polegaj¹ca
w³a�nie na integracji kilku �rodków
transportu skupiona jest przy dwor-
cu PKP.

Katarzyna Stamb³owska



WIADOMO�CI LUBIÑSKIE � 14 wrze�nia 2007

CM
YK

Zwyciêzc¹ kryterium
ulicznego w Polkowicach
zosta³ Tomasz Kiendy� z
klubu  CCC Polsat Polkowi-
ce, natomiast w kryterium
ulicznym w Lubinie zwyciê-
¿y³ Pawe³ Szaniawski rów-
nie¿ z CCC Polsat Polkowi-
ce, który otrzyma³ Puchar
Prezydenta Miasta Lubina.

W dniach 31.09 - 01.09. w
Polkowicach i Lubinie odby³
siê wy�cig kolarski �Crite-
rium Cuprum Cup� Memo-
ria³ Marcina i Henryka Wo�-
niaków. Zawody podzielone
by³y na dwa kryteria ulicz-
ne, które w³¹czone zosta³y
do klasyfikacji generalnej.

Wy�cig zdominowali za-
wodnicy grupy kolarskiej
CCC Polsat Polkowice, któ-
rzy zdobyli piêæ z sze�ciu
medali. Oprócz wspomina-
nych Kiendysia i Szaniaw-
skiego na podium stanêli
równie¿: Mateusz Mróz i
Tomasz Lisowicz � kryte-

Bardzo dobry wystêp na
Mistrzostwach Europy Ju-
niorów w Pool Bilard do lat
16. w niemiecki Willingen
zaliczy³ Mieszko Fortuñski.

 M³ody zawodnik z klubu
DSB Zag³êbie Baribal Lubin w
swoim debiucie na mistrzo-
stwach wywalczy³ br¹zowy
medal dru¿ynowy, a tak¿e
dotar³ do æwieræfina³ów w
grach indywidualnych.

Mieszko zajmuj¹c 5 miej-

1 wrze�nia na obiektach
OSiR w Lubinie odby³y siê
Mistrzostwa Dolnego �l¹ska
w Aquatlonie. W zawodach
sk³adaj¹cych siê z p³ywania i
biegu wziê³o udzia³ oko³o 50
zawodników, w czterech kate-
goriach wiekowych. Wrêczono
dyplomy i nagrody sportowe.

Zwyciêzcy: Kat. dzieci: Bar-
bara Dziadkowiec Triathlon Lu-
bin, Grzegorz Kupka Olimpia
Poznañ. Kat. m³odzik: Anna
Dziadkowiec Triathlon Lubin,
Mieczys³aw Cichorzewski CSGT
G³ogów. Kat. junior m³.: Mar-
tyna Wawrzycha Olimpia Po-
znañ, Erwin Kaczmarek CSGT
G³ogów. Kat. open: Mi³osz
Kuszczak Triatlon Lubin.

Marcin Romañczuk zosta³ zwy-
ciêzc¹ III Lubiñskiego Turnieju Sen-
sible Soccer, który zosta³ rozegra-
ny 1 wrze�nia w Klubie Centrum
Bariball w Lubinie. Drugie miejsce
przypad³o Szymonowi Miko³ajcza-
kowi z Wroc³awia, a trzecie zaj¹³
dotychczasowy mistrz Polski w
Sensible Soccer Filip Ka�mierczak.

Turniej z roku na rok jest coraz
lepszy, zarówno pod wzglêdem or-
ganizacyjnym, jak i sportowym. Za
ka¿dym razem odwiedzaj¹ nas za-
wodnicy z ca³ej Polski, w tym z
Kramkowa, Bydgoszczy Katowic
czy Wroc³awia, wiêc Lubiñski turniej
�mia³o mo¿na nazwaæ Mistrzostwa-
mi Polski. III edycja bez w¹tpienia
mia³a najmocniejsz¹ obsadê, do fazy
play-off awansowali najlepsi gracze,
dziêki czemu mecze by³y bardzo za-
ciête. Tym bardziej cieszy mnie fakt,
¿e uda³o mi siê ten turniej wygraæ �
mówi Romaneq. Pragnê podziêko-
waæ wszystkim uczestnikom przede
wszystkim tym, którzy przybyli spo-
za Lubina, a tak¿e sponsorom turnie-

sztafeta O/ZG Lubin I -
KGHM Polska Mied�, dru-
gie przypad³o O/ZG Lubin
II - KGHM Polska Mied�, a
trzecie ZG Rudna NSZZ So-
lidarno�æ.

Organizatorzy imprezy
przyznali te¿ nagrody spe-
cjalne. Puchar dyrektora
OSiR przyznano Klubowi
Biegacza �Lew� z Legnicy -
najstarszej wiekowo sztafe-
cie. Janina �lêska, Szczepan
Mi¹zek, Zdzis³aw Lipowski,
Jan Kruszewski otrzymali
nagrody w kategorii "naj-
sympatyczniejsi" zawodni-
cy.
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FC Szambiarki i Pyky My My
My Dymy z Polkowic zdoby³y
pierwsze miejsca w obu kate-
goriach wiekowych w turnieju
podwórkowych dru¿yn pi³ki
no¿nej Ecoren CUP 2007. W
organizowanych przez KGHM
Ecoren czterodniowych zawo-
dach udzia³ wziê³o a¿ 370 za-
wodników z 46 dolno�l¹skich
zespo³ów.

Pierwsza edycja Ecoren CUP udo-
wodni³a, ¿e warto wspieraæ m³o-
dzie¿ i zachêcaæ j¹ do czynnego wy-
poczynku ka¿dego dnia eliminacji
do organizatorów zg³asza³a siê po-
nad setka dzieci i m³odzie¿y z rejo-
nu G³ogowa, Polkowic i Lubina. Nie
trzeba by³o mieæ do�wiadczenia w
grze w pi³kê no¿n¹, wystarczy³ en-
tuzjazm i zaanga¿owanie. Trenowa-
li�my w sumie trzy dni i choæ mecze
by³y zaciête, uda³o nam siê zdobyæ
trzecie miejsce. Za rok przyje¿d¿a-
my po wygran¹ zapowiadaj¹ za-
wodnicy dru¿yny Tiger Niemstów,
którzy grali w m³odszej grupie wie-
kowej.

Rozgrywki przeprowadzano w
dwóch kategoriach: szkó³ podstawo-
wych (roczniki 1995-1997) i gimna-
zjalnych (roczniki 1992-1994). War-
to podkre�liæ, ¿e podczas eliminacji
nie zabrak³o tak¿e dru¿yn dziewczê-
cych, które dzielnie stawia³y czo³a
swoim rówie�nikom, walcz¹c o pra-

wo do gry w wielkim finale. Jedna z
takich dru¿yn dziewczêta z dru¿y-
ny pi³karskiej Laski z Labiryntu, a na
co dzieñ tañcz¹ce w zespole Luz za-
prezentowa³a równie¿ pokaz tañca

nowoczesnego.
Ostatecznie po zaciêtych meczach

i twardej walce oba tytu³y mistrzów
Ecoren CUP 2007 zdoby³y zespo³y z
Polkowic. W kategorii szkó³ podsta-
wowych by³a to dru¿yna FC Szam-
biarki, natomiast w gronie gimnazja-
listów Pyky My My My Dymy.
Pierwsza z nich pokona³a w finale
Athletik G³ogów 2:0, a polkowickie
Pyky takim samym wynikiem zwy-
ciê¿y³y zespó³ Pawia Lubin. Mistrzo-
wie turnieju otrzymali pami¹tkowe
puchary, nagrody rzeczowe oraz
(dla ka¿dego z uczestników) talony
o warto�ci 100 z³ do zrealizowania
w sklepie sportowym. Dru¿yny, któ-
re zajê³y miejsca drugie i trzecie, na-
grodzono sportowymi koszulkami,
szalikami i getrami, a wszystkie ze-
spo³y uhonorowano dyplomami.

Puchary i nagrody trafi³y równie¿

ju firmie Invedia i sklepowi Fonix, a
tak¿e wspó³organizatorom Klubowi
Baribal i OSiR-owi Lubin � dodaje
zwyciêzca Turnieju.

Marcin Romañczuk ma na swoim
koncie nie tylko zwyciêstwo w III
Lubiñskim Turnieju Sensible Soccer.
Romaneq zosta³ równie¿ zwyciêzc¹
Invedia Sensible Ligi, która rozgry-
wana by³a od lutego - Z tego co mi
wiadomo Lubin jest jedynym mia-
stem w Polsce, w którym organizo-
wana jest liga Sensible Soccer. Mo¿-
na powiedzieæ, ¿e nasze miasto sta-
³o siê stolic¹ tej kultowej gry. W
pierwszym sezonie Ligi wystartowa-
³o dwudziestu zawodników i mam
nadziejê, ¿e niebawem czeka nas
kolejny sezon � mówi Marcin.

Pierwszy sezon, pomimo swoich
wyników, uwa¿am za udany. Na
pewno bêdziemy wspieraæ kolejny
sezon Ligi Sensible � zapowiada
£ukasz Madziarczyk z firmy Invedia
tytularnego sponsora ligi.
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Ecoren Cup 2007
Oba tytu³y mistrzów Ecoren CUP 2007 zdoby³y zespo³y z Polkowic

Zestawienie wyników
pierwszej edycji turnieju

Ecoren CUP 2007

Fina³owa tabela:
roczniki 1995-1997
1. FC Szambiarki Polkowice
2. Athletic G³ogów
3. Tiger Niemstów
4. Kamyki G³ogów
5. Górnik Juniorzy Polkowice
6. KKS Mickiewicza Lubin
roczniki 1992-1994
1. Pyky My My My Dymy
2. Pawia Lubin
3. Or³y Joñczyka
4. £yry £yry Polkowice
5. Szlachta z G³ogowa
6. FC Centrum Lubin

Indywidualne
wyró¿nienia:

roczniki 1995-1997
Najlepszy bramkarz: Piotr
Klaska (Athletik G³ogów)
Najlepszy strzelec: Pawe³
P¹czkowski (FC Szambiarki)
Najlepszy zawodnik:
Przemys³aw Drozd
(Athletic G³ogów)
roczniki 1992-1994
Najlepszy bramkarz:
Adrian Hetman
Najlepszy strzelec:
Jacek Ratajewski
Najlepszy zawodnik:
Mateusz Kochman
Wyniki fina³owych meczów:
FC Szambiarki - Athletic G³ogów
2:0; Pyky My My My Dymy - Pa-
wia Lubin 2:0
Mecze o 3 miejsce:
Tiger Niemstów - Kamyki G³ogów
3:2; Or³y Joñczyka - £yry £yry 3:1;

do r¹k wyró¿niaj¹cych siê uczestni-
ków turnieju. Najlepszymi bramka-
rzami zostali Piotr Klaska i Adrian
Hetman, najskuteczniejszymi zdo-
bywcami goli byli Pawe³ P¹czkow-
ski i Jacek Ratajewski, a tytu³ najlep-
szych zawodników powêdrowa³ do
Przemys³awa Drozda i Mateusza
Kochmana. Upominki i puchary
wrêczali kapitanom i pi³karzom
Mariusz Bober, prezes KGHM Eco-
ren, oraz Czes³aw Cichoñ, wicepre-
zes.

Dodatkow¹ atrakcj¹ i niespo-
dziank¹ ze strony organizatorów
by³o zaproszenie na fina³ pierwszej
dru¿yny Zag³êbia Lubin oraz trene-
ra Czes³awa Michniewicza. Przed
wyjazdem na spotkanie z Odr¹ Wo-
dzis³aw mistrzowie Polski spêdzili
trochê czasu z m³odzie¿¹, chêtnie
rozmawiaj¹c, rozdaj¹c autografy i

pozuj¹c do wspólnych zdjêæ.
Ogromne zainteresowanie pierw-

sz¹ edycj¹ turnieju ze strony dzieci i
m³odzie¿y sprawi³o, ¿e ju¿ za rok
m³odzi pi³karze ponownie spotkaj¹
siê na boiskach G³ogowa, Polkowic
i Lubina. Miernikiem sukcesu tej
imprezy jest choæby prawie 400
uczestników, którzy zg³osili siê do
nas. Jak na inauguracjê turnieju jest
to bardzo dobry wynik podkre�la
Mariusz Bober, prezes KGHM Eco-
ren. By³a zaciêta walka i zaanga¿o-
wanie, by³a rado�æ i satysfakcja. Je-
¿eli m³odzi pi³karze s¹ zadowoleni,
to my tym bardziej.

IMM

Ecoren Cup 2007 - zdjêcie pami¹tkowe
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Jedna z dru¿yn Turnieju Ecoren CUP 2007

Romaneq
w podwójnej
koronie

Stoj¹ od lewej Foka III miejsce, Filippousis II miejsce, Romaneq I miejsce,
Madziar (Invedia s.c.)

sca w pool bilard �8� i �9�
wyeliminowa³ wielu star-
szych kolegów oraz fawory-
tów tych imprezy. Zawod-
nik z klubu DSB Zag³êbie
Baribal Lubin sprawi³ nie-
spodziankê, pokonuj¹c w
walce o æwieræfina³ w �9� �
Mistrza Europy, Stephana
Lemmensa z Belgii, a wcze-
�niej rozstawionego repre-
zentanta gospodarzy Domi-
nica Jentscha.
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Mieszko z br¹zem

Mieszko (pierwszy z prawej) wraz z kolegami z dru¿yny

Zwyciêski
Achilles

Dru¿yna Achillesa Lesz-
no zwyciê¿y³a w I Sztafe-
cie Maratoñskiej ku pamiê-
ci Zbrodni Lubiñskiej.
Drugie miejsce zajê³a dru-
¿yna ZZPPM O/ZG Polko-
wice-Sieroszowice, a na
najni¿szym stopniu po-
dium stanê³a ekipa Tom-
mar Korfantów-Nysa.

Osobno sklasyfikowano
dru¿yny w kategorii firm i
zak³adów wchodz¹cych w
sk³ad Zwi¹zku Pracodaw-
ców g³ównego sponsora im-
prezy KGHM Polska Mied�
S.A. Pierwsze miejsce zajê³a

rium polkowickie, a tak¿e
Jos³aw Rêbiewski, który
zaj¹³ drugie miejsce w kry-
terium ulicznym w Lubinie
i otrzyma³ Puchar Starosty
Lubiñskiego. Jedynym za-
wodnikiem, który nie jecha³
w pomarañczowym trykocie
CCC, a stan¹³ na podium by³
Marcin Wolski. Zawodnik
klubu Legia TV-4 zaj¹³ trze-
cie miejsce w lubiñskim kry-

Po wakacyjnej przerwie
zawodnicy Klubu Koreañ-
skiej Sztuki Walki Ta-
ekwondoo w Lubinie po-
wrócili do treningów.
Æwiczenia wznowione zo-
sta³y 3 wrze�nia.

Od 10 wrze�nia treningi zo-
sta³y podzielone na grupy, po-
niewa¿ w tym samym terminie
odbywa³y siê zapisy na nowy
sezon. Zawodnicy KKSW Lu-
bin bêd¹ trenowaæ dwa razy
dziennie w godzinach: 1600-1700

oraz 1730 - 1900 - Poproszono nas
o zmianê godzin, poniewa¿
szko³a, w której trenujemy chce
wynajmowaæ salê po nas.

Nie by³o to mo¿liwe wów-
czas, gdy koñczyli�my trenin-
gi o godzinie 2000, a przed na-
szymi treningami by³o zbyt
ma³o wolnego czasu, aby kto�
chcia³ wynaj¹æ salê � t³umaczy
zmiany trener klubu Walde-
mar Dolecki.

LL, Gawe³

CCC Polsat Polkowice
bezkonkurencyjne

terium ulicznym i otrzyma³
Puchar Dyrektora OSiR-u. 

W klasyfikacji generalnej
zwyciê¿y³ Tomasz Kiendy�,
który otrzyma³ g³ówn¹ na-
grodê samochód osobowy,
drugie miejsce zaj¹³ Pawe³
Szaniawski i trzecie miejsce
Jaros³aw Rêbiewski wszyscy
zawodnicy z klubu sporto-
wego CCC Polsat Polkowice.

LL
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Wznowili treningiNajlepsi
na basenie
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Dwa punkty w dwóch me-
czachZa nami dwie kolejki eks-
traklasy mê¿czyzn sezonu
2007/08. W dwóch pierwszych
meczach nowego sezonu pi³ka-
rze rêczni Interferii Zag³êbia
Lubin zanotowali zwyciêstwo i
pora¿kê - Do optymalnej formy
jeszcze trochê nam brakuje, nie
mówi¹c ju¿ o mistrzowskiej �
mówi bramkarz lubiñskiej dru-
¿yny Micha³ �wirkula.

Na inauguracjê sezonu w szlagie-
rowym meczu 1. kolejki Interferie
pokona³y na w³asnym parkiecie in-
nego kandydata do mistrzowskiego
tytu³u Wis³ê P³ock 27:26
(12:11).Pierwsz¹ bramkê w meczu
zdobyli gospodarze w 2. minucie , a
jej autorem by³ nowy zawodnik lu-
biñskiej Krzysztof Górniak. Chwilê.
Po trafieniu Bart³omieja Jaszki Inter-
ferie prowadzi³y ró¿nic¹ dwóch bra-
mek, ale chwilê pó�niej go�cie do-
prowadzili do remisu. Na pierwsze
prowadzenie w meczu Wis³a wysz³a
w 8. minucie spotkania, jednak chwi-
lê pó�niej lubinianie odzyskali pro-
wadzenie. Do szatni �Miedziowi�
schodzili, prowadz¹c 12:11.

Na pocz¹tku drugiej po³owy za-
rysowa³a siê przewaga Wis³y. �Naf-
ciarze� grali dobrze w obronie i sku-
tecznie w ataku, co pozwoli³o im na
odskoczenie od Interferii. Dziesiêæ
minut po wznowieniu gry pod-
opieczni Bogdana Zaj¹czkowskiego
prowadzili ró¿nic¹ ju¿ 20:17 a po
kolejnych piêciu 22:18. Lubinianie
nie zamierzali sk³adaæ broni i gonili
wynik. W 56. minucie �Miedzio-

wym� uda³o siê doprowadziæ do re-
misu, minutê przed koñcem wyj�æ
na prowadzenie. Wis³a w ostatnich
sekundach meczu rzuci³a siê do ata-
ku, chc¹c rzuciæ wyrównuj¹c¹ bram-
kê, jednak lubinianie zagrali dobrze
w defensywie i nie pozwolili na od-

danie skutecznego rzutu, pomimo,
¿e mecz koñczyli w os³abieniu - naj-
pierw czerwon¹ kartkê za faul na
Rafale Kuptelu ujrza³ kapitan lubiñ-
skiej dru¿yny Pawe³ Orz³owski, a
kilka sekund pó�niej jego los podzie-
li³ Micha³ Kubisztal, który otrzyma³
trzeci¹ dwuminutow¹ karê. Po koñ-
cowej syrenie go�cie wykonywali
jeszcze rzut wolny, jednak pi³ka po
rzucie Zorana Radojeviæa trafi³a w
boczn¹ siatkê bramki bronionej
przez �wietnie spisuj¹cego siê tego
dnia Adama Malchera.

W spotkaniu z Wis³¹ dru¿ynê mi-
strzów Polski poprowadzi³ Dariusz
Bobrek, który zast¹pi³ na ³awce tre-
nerskiej Jerzego Szafrañca, pauzuj¹-
cego za czerwon¹ kartkê z poprzed-

niego sezonu - Jeszcze przed me-
czem ustalili�my z trenerem Szafrañ-
cem sk³ad i taktykê na to spotkanie.
W trakcie spotkania próbowali�my
przekazywaæ sobie znaki, ale nie za-
wsze zdawa³o to egzamin � mówi³
Dariusz Bobrek.

Po zwyciêstwie nad Wis³¹ lubinia-
nie jechali na mecz do Pu³aw jako
zdecydowani faworyci. Wszyscy
mieli jednak �wiadomo�æ tego, ¿e o
punkty nie bêdzie ³atwo -  Zdajemy
sobie sprawê, ¿e w tym sezonie jest
has³o �bij mistrza� i ka¿da dru¿yna
ma jeden cel w meczu z nami � wy-
graæ � mówi³ przed meczem z Azo-
tami kierownik lubiñskiego zespo³u
Roman Zaprutko.

Spotkanie rozpoczynali zawodni-
cy Interferii i to oni otworzyli wynik.
Niestety by³o to pierwsze i ostatnie
prowadzenie mistrzów Polski w tym
meczu. Po piêciu minutach szczypior-
ni�ci z Pu³aw prowadzili 4:2, a po ko-
lejnych dziesiêciu 9:5. W 20. minucie
lubinianie przegrywali ju¿ 8:13. Wi-

Pi³karki rêczne Interferii Zag³ê-
bia Lubin po pierwszych dwóch
kolejkach nowego sezonu zajmuj¹
pierwsze miejsce w tabeli. Pod-
opieczne Bo¿eny Karkut wygra³y
dwa mecze na wyje�dzie � na in-
auguracjê sezonu z £¹czno�ciow-
cem w Szczecinie 33:26 (16:9), a na-
stêpnie na trudnym terenie w
Gdañsku 28:27 (13:15).

Lubinianki by³y
zdecydowanymi fa-
worytkami pierwsze-
go meczu, ale Szcze-
cinianki stawia³y
opór i dzielnie wal-

czy³y z br¹zowymi medalistkami
ubieg³ego sezonu. Jeszcze w 20. mi-
nucie na tablicy wyników by³o tyl-
ko 9:8 dla podopiecznych Bo¿eny
Karkut. Do koñca pierwszej czê�ci
gry �Miedziowym� uda³o siê jednak
wypracowaæ bezpieczn¹ przewagê i
do przerwy prowadzi³y 16:9.

W drugiej po³owie obraz gry nie
uleg³ zmianie. Stron¹ przewa¿aj¹c¹
nadal by³a dru¿yna Interferii. Lubi-
nianki  z minuty na minutê powiêk-
sza³y przewagê nad rywalkami, któ-
ra po koñcowej syrenie wynios³a 17
bramek. Ostatecznie lubinianki wy-
gra³y w Szczecinie z £¹czno�ciow-
cem 33:16.

Kolejny przeciwnik Interferii by³
ju¿ du¿o bardziej wymagaj¹cy. W
meczu 2. kolejki podopieczne Bo¿e-
ny Karkut zmierzy³y siê w Gdañsku
z tamtejszym AZS-em Dablex. Po-
cz¹tek spotkania by³ bardzo wyrów-
nany i ¿adnej z dru¿yn nie uda³o siê
wypracowaæ bezpiecznej przewagi
a¿ do 23. minuty. Wtedy gdañsz-
czanki �odskoczy³y� lubiniankom
na cztery bramki  - 13:9. Jeszcze

przed przerw¹ podopieczne Bo¿eny
Karkut zdo³a³y zniwelowaæ starty do
dwóch bramek.

Druga po³owa to mocne uderze-
nie zawodniczek Interferii, które
zdoby³y trzy bramki z rzêdu i wy-
sz³y na prowadzenie. Od tego mo-
mentu ponownie zaczê³a siê �wy-
miana ciosów� i po raz kolejny ani
jednej ani drugiej dru¿ynie nie uda-
³o siê wyj�æ na bezpieczne prowa-
dzenie. Jeszcze minutê przed koñ-
cem na tablicy wyników by³o po 27.
Ostatni¹ bramkê w meczu siedem
sekund przed koñcow¹ syren¹ zdo-
by³a Agnieszka Jochymek i lubinian-
ki mog³y siê cieszyæ z kolejnego zwy-
ciêstwa.

£¹czno�ciowiec Szczecin � Interferie
Zag³êbie Lubin 16:33 (9:16)

£¹czno�ciowiec: Baranowska, Adam-
ska - E. Kowalewska 3, Dutkowska, Piont-
ke 3, Cincio, £odorzyñska, D. Kowalew-
ska 7, Adriana Gryglicka 4, Anna Gryglic-
ka 1, �migielska, Marciniak, S³owik 1, Bor-
kiewicz 1. Kary 6 min.

Interferie: Kubisztal, Tsvirko, Czarna -
Niedo�pia³ 1, Za³êczna 3, Zió³kowska 1,
Jakubowska 1, Olszewska 8, Jacek 2, Kor-
diæ 4, Jochymek 4, Pielesz 2, Obrusiewicz
5, Gunia 2.

Dablex AZS AWFiS Gdañsk - Interfe-
rie Zag³êbie Lubin 27:28 (15:13)

AZS AWFiS: Sadowska, Mikszto - Mu-
sia³ 7, Naumenko 6, Wojtas 4, Chudzik 3,
Szwed 3, Serwa 3, Sawicka 1, Chrzanow-
ska, Knitter, Wilamowska, Bia³ek, Rostan-
kowska, Mielczewska, Kulwiñska, Kordu-
nowska.

Interferie: Tsvirko, Kubisztal, Czarna -
Olszewska 8, Pielesz 5, Kordic 5, Jochy-
mek 3, Jacek 2, Obrusiewicz 2, Jakubow-
ska 2, Za³êczna 1, Niedo�pia³, Zió³kow-
ska, Kaczyñska, Gunia, Perek.
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Dwa punkty w dwóch meczach
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dz¹c nieporadno�æ swoich zawodni-
ków trener Jerzy Szafraniec poprosi³
o czas. Na niewiele to siê zda³o, gdy¿
gospodarze nadal kontrolowali prze-
bieg wydarzeñ na parkiecie i do szat-
ni schodzili, prowadz¹c 16:11.

Po zmianie stron obraz gry nie-
wiele siê zmieni³o. Nieoczekiwanie
to gospodarze byli nadal stron¹
przewa¿aj¹c¹ i utrzymywali bez-
pieczn¹ przewagê, która wynosi³a 3-
4 bramki. �Miedziowi� starali siê
odrabiaæ straty, jednak tego dnia
mistrzom Polski niewiele wychodzi-
³o. W 55. minucie Interferie przegry-
wa³y jeszcze 27:31. W ostatnich frag-
mentach gry dominowali ju¿ lubi-
nianie, ale zdo³ali tylko zniwelowaæ
straty do jednej bramki. Niespo-
dzianka w Pu³awach sta³a siê faktem

Interferie Zag³êbie Lubin � Wis³a
P³ock 27:26 (12:11)

Interferie: �wirkula, Malcher -
Orz³owski, Stankiewicz 2, Górniak 4,
Steczek, Tomczak 3, Adamczak
Pawe³ 1, Koz³owski 5, Kubisztal 4,
Adamczak Piotr, Jaszka 3, Tokarek,
Obrusiewicz 4, Anuszewski 1.

Wis³a: Wichary, Marsza³ek - Nie-
dzielski, Jêdrzejewski, Nat 3, Paluch
5, Szyczkov, Kuptel 5, Wuszter 2,
�wierad 1, Zo³oteñko 3, Twardo 2,
Radojeviæ 2, Pronin 3.

Wis³a- Azoty Pu³awy- Interferie
Zag³êbie Lubin 33:32 (16:11)

Wis³a-Azoty: Koshovy, Wyszo-
mirski - Sieczkowski, Balicki 6, P³acz-
kowski, Pop³awski, Witkowski, Ma-
zur, Kurowski 4, Pawlu� 5, Nowa-
kowski 6, Buchwald 9, Szyba 1,
Sieczka 2.

Interferie: �wirkula, Malcher -
Orz³owski, Stankiewicz 2, Górniak 5,
Steczek, Tomczak 5, Adamczak
Pawe³, Koz³owski 2, Kubisztal 5,
Adamczak Piotr, Jaszka 7, Obrusie-
wicz 6, Anuszewski.
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Mamy lidera!
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Pod tak¹ nazw¹ w nadchodz¹cym sezonie bêdzie
wystêpowa³ zespó³ lubiñskich siatkarzy. W³oda-
rze Spó³ki oraz dzia³acze lubiñskiego klubu maj¹
nadziejê, ¿e nawi¹zana wspó³praca przyczyni siê
zarówno do rozwoju siatkówki w regionie lubiñ-
skim, a tak¿e bêdzie doskona³¹ reklam¹ dla prê¿-
nie rozwijaj¹cej siê firmy.

Firma turystyczna Interferie S.A.
nadal bêdzie wspó³pracowaæ z
MKS Zag³êbie Lubin. Dziêki nowej
umowie podpisanej 3 wrze�nia w
Lubinie obydwie dru¿yny Zag³êbia
wystêpowaæ bêd¹ pod nazw¹ In-
terferie Zag³êbie Lubin.

Interferie od ubieg³ego sezonu s¹ ty-
tularnym sponsorem dru¿yny pi³karek
rêcznych. W sezonie 2007/08 bêd¹ rów-
nie¿ wspieraæ mêski zespó³ szczypiorni-
stów. Wspó³praca z lubiñskim klubem

bêdzie dla Interferii okazj¹ na promowa-
nie swojej firmy, a tak¿e wspó³zawodnic-
twa i szlachetnej rywalizacji. � Zak³ada-
my, ¿e nie jest to umowa tylko na kolejny
sezon. Chcieliby�my wspó³pracowaæ z klu-
bem równie¿ w nastêpnych latach � mówi
Waldemar Czechowski-Jamroziñski � Pre-
zes Zarz¹du Interferie S.A. - Dru¿yny In-
terferii Zag³êbia Lubin w obecnym sezo-
nie bêd¹ reprezentowaæ nas zarówno w
Polsce jak i na arenie miêdzynarodowej,
co bêdzie doskona³¹ okazj¹ do promocji
naszej marki - dodaje Prezes Interferii.

Spó³ka Interferie inwestuje w regional-
ne dru¿yny, wspieraj¹c je nie tylko finan-
sowo, ale tak¿e organizuj¹c dla sportow-
ców wypoczynek w swoich o�rodkach.  �
Wsparcie Interferii pozwala nam spokoj-
nie przygotowaæ siê do nowego sezonu,
jak równie¿ skupiæ siê bezpo�rednio na
za³o¿onych celach � mówi Witold Kule-
sza Prezes MKS Zag³êbie Lubin. - Zrobimy
wszystko, ¿eby Interferie by³y firm¹ roz-

Interferie przed³u¿y³y umowê
poznawan¹ nie tylko w naszym kraju, ale
równie¿ w Europie � dodaje.

Po konferencji Prezes Zag³êbia Witold
Kulesza podarowa³ prezesom Interferii
koszulki meczowe lubiñskiej dru¿yny. Z
ty³u koszulek widnia³y nazwiska cz³onków
Zarz¹du Interferii - Prezesa Waldemara
Czechowskiego-Jamroziñskiego i wice-
prezesów Tadeusza Kanii i Andrzeja Paw-
luszka.

Interferie S.A. z siedzib¹ w Lubinie ist-
nieje na rynku turystycznym od 1992 r.
Pocz¹tkowo funkcjonowa³a jako Sp. z o.
o. a od grudnia 2004 r. zosta³a przekszta³-
cona w S.A. Firma przejê³a w momencie
powstania kilkana�cie obiektów wypo-
czynkowo - turystycznych, sanatoryjnych
i hotelarskich bêd¹cych w³asno�ci¹ KGHM
Polska Mied� S.A. Interferie S.A. jest
cz³onkiem Polskiej Izby Turystyki, Dolno-
�l¹skiej Izby Gospodarczej oraz Dolno�l¹-
skiej Organizacji Turystycznej.

Leman

Ju¿ w najbli¿sz¹ sobotê zespó³ lubiñskich siatka-
rzy ju¿ pod now¹ nazw¹ wyst¹pi w turnieju towa-
rzyskim, który zostanie rozegrany w Wa³brzychu.
Oprócz zespo³u Inovy w turnieju wyst¹pi¹ miêdzy
innymi gospodarze - Juventur Wa³brzych i Rafako
Racibórz.
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INOVA Cuprum Lubin
Siatkarze pod nowym szyldem

- Chyba my�leli�my, ¿e i tak ten
mecz wygramy, bo to my jeste�my
mistrzami. Tymczasem przegrali-
�my, bo Wis³a wykorzystywa³a
wszystkie nasze s³abo�ci � mówi
Micha³ �wirkula o ostatniej niespo-
dziewanej pora¿ce w Pu³awach.

W ostatnim spotkaniu o ligowe
punkty zmierzyli�cie siê z Wis³¹-
Azoty Pu³awy. Chocia¿ grali�cie
na wyje�dzie byli�cie zdecydowa-
nymi faworytami tej konfrontacji.
Tymczasem to gospodarze cieszy-
li siê ze zwyciêstwa. Czym zasko-
czy³a Was Wis³a?

- Wis³a nie zaskoczy³a nas ni-
czym. To my zaskoczyli�my sami
siebie. Chyba my�leli�my, ¿e i tak
ten mecz wygramy, bo to my jeste-
�my mistrzami i nale¿y nam siê
komplet punktów. Niestety prze-
grali�my, bo Wis³a wykorzystywa-
³a wszystkie nasze s³abo�ci, szcze-
gólnie te w obronie.

- Trzy dni wcze�niej w meczu na
szczycie pokonali�cie Wis³ê P³ock.
Zwyciêstwo na inauguracje mu-
sia³o cieszyæ�

- Cieszy³o, chocia¿ styl ju¿ mniej.
W tym meczu mo¿emy byæ jedynie
zadowoleni z tego, ¿e zdobyli�my
dwa punkty i w koñcówce zapre-
zentowali�my du¿¹ wolê walki.
Niestety to wszystko�

Za nami dwie kolejki spotkañ
ligowych. Czy mo¿esz siê pokusiæ
o ma³e typowanie? Kto wed³ug

Ciebie bê-
dzie w tym
sezonie li-
czy³ siê w
walce o me-
dale?

- Wszyst-
ko siê oka¿e
po sezonie,
bo jak mistrz
przegrywa
w Pu³awach,

to wszystko jest mo¿liwe. Jednak je-
¿eli chodzi o obronê tytu³u, to nic siê
nie zmieni³o. Podobnie jak w po-
przednim sezonie, tak i tym razem
bêdziemy walczyæ o Mistrzostw Pol-
ski.

Dla Was równie wa¿ne jak me-
cze w ekstraklasie bêd¹ spotkania
w elitarnej Lidze Mistrzów. Jak
oceniasz szanse lubiñskiej dru¿y-
ny w tych rozgrywkach?

- Dla nas wszystkich bêdzie to de-
biut i chcemy siê jak najwiêcej na-
uczyæ, a bêdziemy mieli od kogo. Na
pewno zap³acimy jakie� frycowe, ale
zrobimy wszystko, ¿eby by³o jak
najmniejsze. Nie sk³adamy broni i
chcemy pokazaæ siê z jak najlepszej
strony. Trafili�my do bardzo mocnej
grupy, bo zagramy ze �wiatow¹ czo-
³ówk¹, to tak jakby do Lubina mia³
przyjechaæ Real Madryt, Milan czy
Manchester.

Podczas turnieju Champions
Cup przegrali�cie wysoko z 6. dru-

¿yn¹ ubieg³ego sezonu Bundesli-
gi Magdeburgiem. Czy to spotka-
nie mo¿e byæ przydatne w kontek-
�cie meczu z o wiele silniejszym
Flensburgiem?

- Na pewno Magdeburg nam po-
kaza³, ¿e g³ow¹ muru nie przebije-
my. Jak chcieli�my szybko odrobiæ
stratê, to oni jeszcze szybciej nas ka-
rali kontratakiem. Im wiêcej spo-
tkañ z takimi dru¿ynami, tym lepiej
dla nas. To nam pokazuje ile nam
brakuje do Europy i co musimy po-
prawiæ. Poza tym uczy nas te¿ po-
kory, a tej w sporcie nigdy za du¿o.

Czym gra w Lidze Mistrzów bê-
dzie dla Ciebie?

- Meczami na nieco innym pozio-
mie, czym� o czym chyba ka¿dy
gracz polskiej ligi marzy. Na pew-
no bêd¹ te¿ sporym wyzwaniem.

Ostatnio zosta³e� powo³any
prze Bogdana Wentê do reprezen-
tacji Polski. Czy liczysz na dalsze
wystêpy w kadrze?

- Najlepiej jest liczyæ na sie-
bie�Jak przyjdzie powo³anie to
bêdê siê cieszyæ, jak nie bêdzie mo-
jego nazwiska na li�cie, to jeszcze
mocniej bêdê musia³ siê wzi¹æ do
pracy. Przed nami mecz z Olszty-
nem i na tym trzeba siê skupiæ, bo
drugiej plamy nie chcemy daæ. Jak
chcê grac w reprezentacji, to taki
mecz jak z Pu³awami nie mo¿e siê
wiêcej przytrafiæ.

Dziêkujê za rozmowê.
Rozmawia³ £ukasz Lemanik

�wirkula: Zaskoczyli�my sami siebie
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Po ostatniej ligowej pora¿ce
z warszawsk¹ Legi¹ lubinianie
nie mieli okazji do tego, by zbyt
d³ugo rozpamiêtywaæ ten wy-
nik. Albowiem ju¿ dwa dni po
meczu udali siê na kilkudnio-
we zgrupowanie do Wronek,
podczas którego mieli popraco-
waæ nad wyeliminowaniem
wszelkich mankamentów w
swojej grze. � Czo³ówka tabeli
uciek³a nam ju¿ na zbyt du¿¹
odleg³o�æ. Dlatego nie mo¿emy
sobie pozwoliæ na kolejn¹ stra-
tê punktów � mówi II trener
Rafa³ Ulatowski.

To w³a�nie popularny �Ula� by³
szefem sztabu szkoleniowego przez
niemal ca³y obóz. Albowiem pierw-
szy trener, Czes³aw Michniewicz na
zaproszenie holenderskiego selekcjo-
nera reprezentacji Polski, Leo Been-
hakera, pojecha³ do niemieckiej miej-
scowo�ci Muelheim, by z bliska przy-
gl¹daæ siê pracy reprezentantów. Be-
enhaker, jest drugim, po Martinie Jolu
pracuj¹cym w angielskim Tottenha-
mie, cenionym szkoleniowcem z kra-
ju Tulipanów, którego metody trenin-
gowe móg³ podpatrywaæ Pan Cze-
s³aw. - Selekcjoner znalaz³ czas i mia³
chêci, bym móg³ uczestniczyæ w przy-
gotowaniach do tak wa¿nych me-
czów. To dla mnie du¿e wyró¿nienie
� mówi szkoleniowiec KGHM Zag³ê-
bie Lubin. -  Recepty na sukces na
pewno ze sob¹ nie przywiozê, bo jej
nie ma. Liczy siê praca. Nie zmieniê
te¿ radykalnie swoich pogl¹dów na
pi³kê, ale Holender zwróci³ mi uwagê
na kilka szczegó³ów. Mo¿e nie bêdê
jego rozwi¹zañ ma³powaæ, ale na pew-
no g³êbiej siê nad tym zastanowiê � do-
daje opiekun Mistrzów Polski.

Nie by³ on jednak jedynym nie-
obecnym we Wronkach. Do ma³ej
miejscowo�ci w Wielkopolsce, gdzie
jeszcze kilka miesiêcy temu funkcjo-
nowa³ pierwszoligowy klub o na-
zwie �Amica�, lubinianie udali siê
bez kadrowiczów. Micha³ Goliñski
oraz Wojciech £obodziñski we
wspomnianym Muelheim trenowa-
li z pierwsz¹ reprezentacj¹, która
mierzy³a siê z Portugali¹ i Finlandi¹
w ramach eliminacji do Mistrzostw
Europy. Tego pierwszego �mia³o
mo¿na okre�liæ niesamowitym pe-
chowcem, gdy¿ w meczu z Legi¹
naci¹gn¹³ miêsieñ i ostatecznie za-

miast do Lizbony, w czwartek do³¹-
czy³ w Poznaniu do zespo³u.

Wracaj¹c jednak do kadrowiczów,
to Przemys³aw Kocot, Szymon Paw-
³owski oraz Marcin Pietroñ sposobi-
li siê z kolei wraz z reprezentacj¹
m³odzie¿ow¹ do starcia z Rosjana-
mi w Moskwie, a nastêpnie z Ka-

zachstanem w eliminacjach do M³o-
dzie¿owych Mistrzostw Europy, z
kolei Vidas Alunderis przebywa³ na
zgrupowaniu reprezentacji Litwy. W
miejsce nieobecnych pojawi³o siê kil-
ka nowych twarzy. Przede wszyst-
kim z zespo³em ju¿ trenowa³ Serb
Sreten Sretenoviæ. Wypo¿yczony z
Benfiki Lizbona na rok ros³y obroñ-
ca musi na razie wkomponowaæ siê

w zespó³, choæ...- Je�li bêdzie siê do-
brze prezentowa³, to mo¿e ju¿ nie-
bawem dostaæ swoj¹ szansê gry �
zapewnia³ sztab szkoleniowy.
Oprócz Sretenovicia z Mistrzami
Polski trenuje kilku zawodników
M³odej Ekstraklasy - �rodkowy
obroñca Micha³ Steinke, prawy de-
fensor Piotr Kieruzel, a tak¿e napast-
nik Micha³ Zapa�nik. Jest tak¿e m³o-
dziutki, ale równie¿ uzdolniony
£ukasz Hanzel.

Niestety, ju¿ na miejscu okaza³o
siê, ¿e szkoleniowcy Zag³êbia bêd¹
musieli pogodziæ siê ze strat¹ dwóch
zawodników. Wirus grypy ¿o³¹dko-
wej zaatakowa³ Macieja Iwañskiego
oraz Tiago Gomesa, eliminuj¹c obu
z treningów. Aby nie dopu�ciæ do
wiêkszej infekcji w obozie Mistrzów,

sztab szkoleniowy zdecydowa³, by
"Ajwen" oraz "Tiago" kurowali siê w
domowych pieleszach. Szczególnie
temu drugiemu przyda siê krótka
chwila wytchnienia. Filigranowy
pomocnik nie ukrywa³, ¿e jest prze-
mêczony ci¹g³ymi rozjazdami i roz-
³¹k¹ z rodzin¹, dlatego dochodzi³ do
pe³ni zdrowia na Górnym �l¹sku,
czyli w rodzinnych stronach.

Pozosta³a dwudziestka lubinian
podczas sze�ciu dni spêdzonych
poza domem nie mia³a prawa siê
nudziæ. Ju¿ na pocz¹tku zgrupowa-
nia w obozie Mistrzów go�cili pra-
cownicy Akademii Wychowania Fi-
zycznego w Poznaniu. � Zmierzyli
oni wagê zawodników, a tak¿e sk³ad
masy cia³a oraz poziom tkanki t³usz-
czowej � wyja�nia trener Ulatowski.
Nowo�ci¹ dla pi³karzy, jak¹ wpro-
wadzono we Wronkach, s¹ poranne

rozruchy, które odby-
waj¹ siê codziennie tu¿
przed �niadaniem. �
Wychodzimy pobiegaæ
przez trzydzie�ci minut.
Wszystko po to, by za-
wodnikom lepiej sma-
kowa³ pierwszy posi³ek.
Ch³opcy ju¿ zreszt¹
przekonali siê, ¿e fak-
tycznie tak jest - �mieje
siê Rafa³ Ulatowski, acz-
kolwiek w tym co mówi
jest du¿o racji. I choæ po-
ranny jogging jest dla
wszystkich �piochów �
a tych pewnie w naszej
ekipie nie brakuje �
uci¹¿liwy, to jednak taki
wczesny trening ma nie-
oceniony i dobry wp³yw
na nastrój podczas ca³e-
go dnia.

We Wronkach lubi-
nianie mieli ciszê oraz

4 wrze�nia nast¹pi³a chwila, do
której lubiñscy kibice byli przygoto-
wani od dawna. Mistrz Polski bêdzie
wystêpowa³ we wszystkich roz-
grywkach pod now¹ nazw¹ - KGHM
Zag³êbie Lubin. - Zmiana nazwy jest
tylko formalno�ci¹. Chcemy podkre-
�liæ jak wiele nas ³¹czy i przez zmia-
nê nazwy jeszcze bardziej zacie�niæ
nasz¹ wspó³pracê � podkre�la Pre-
zes KGHM, Krzysztof Skóra.

Zmiana ta jest uk³onem w kierunku
miedziowego koncernu. Albowiem
KGHM jest w³a�cicielem klubu i jego
g³ównym inwestorem od kilkunastu
lat. Ostatnio spó³ka dokapitalizowa³a
Mistrza Polski kwot¹ stu milionów z³o-
tych na budowê stadionu. Inna spó³-
ka KGHM, PeBeKa S.A., bêdzie jednym
z wykonawców nowego stadionu w
Lubinie. Umowa � w obecno�ci Pre-
miera RP Jaros³awa Kaczyñskiego -
zosta³a podpisana 30 sierpnia b.r.

�piochy mia³y ciê¿ko
bardzo dobre warunki do szlifowa-
nia formy. � Naprawdê ciê¿ko pra-
cujemy � mówi trener Ulatowski, do-
daj¹c, ¿e ¿adnemu z jego podopiecz-
nych nie mo¿na odmówiæ zaanga¿o-
wania. � To s¹ profesjonali�ci, któ-
rych ambicjê podra¿ni³y uzyskane w
ostatnim czasie wyniki. Nie s¹ one
na miarê naszych oczekiwañ. Chce-
my zatem, aby wykonywana przez
nas praca po wznowieniu rozgry-
wek ligowych przynios³a wyra�ne
efekty. Nie mo¿emy bowiem pozwo-
liæ sobie na jak¹kolwiek stratê punk-
tow¹, poniewa¿ dru¿yny z pierw-
szych miejsc w tabeli uciek³y nam ju¿
dostatecznie daleko. Musimy zatem
jak najszybciej zacz¹æ odrabiaæ stra-
ty � wy³uszcza cel obozu we Wron-
kach Rafa³ Ulatowski.

Kilkakrotnie lubinianie w godzi-
nach porannych odwiedzali jedn¹ z
poznañskich si³owni. � Najpierw
by³a rozgrzewka na cykloergome-
trach, czyli popularnych rowerkach,
a nastêpnie przez sze�ædziesi¹t mi-
nut zawodnicy wykonywali æwicze-
nia z zakresu body pump � fachowo
wyja�nia asystent Czes³awa Mich-

niewicza. Po takim wysi³ku na po-
po³udniowych zajêciach by³o trochê
zabawy. � Dominowa³y tzw. ma³e
gry oraz elementy rywalizacji w ró¿-
nego rodzaju æwiczeniach � wyja-
�nia Ulatowski. W trakcie obozu lu-
binianie zagrali jeden mecz kontro-
lny z dru¿yn¹ Lecha Poznañ wystê-
puj¹c¹ w rozgrywkach M³odej Eks-
traklasy. Po golach Andrzeja
Szczypkowskiego oraz Micha³a Ste-
inke ograli �Kolejorza� 2:1. By³ to o
tyle wa¿ny mecz, ¿e po raz pierw-
szy w naszych barwach wyst¹pi³
Serb Sretenoviæ. -  Jestem bardzo
zadowolony z jego gry - komento-
wa³ trener Rafa³ Ulatowski. - Sreten
bardzo dobrze spisywa³ siê w de-
fensywie, wygrywaj¹c du¿o poje-
dynków, ponadto potrafi³ umiejêt-
nie wyprowadziæ pi³kê do przodu.
To ciekawy ch³opak - oceni³ Serba
szkoleniowiec Zag³êbia.

Do Lubina zespó³ wróci³ w pi¹tek
w godzinach popo³udniowych.
Sztab szkoleniowy, ju¿ z Czes³awem
Michniewiczem, by³ bardzo ze zgru-
powania. Efekty pracy, jak¹ wyko-
nali zawodnicy, poznamy ju¿ w so-
botê, bowiem w meczu 7. kolejki lu-
binianie zagraj¹ w Chorzowie z tam-
tejszym Ruchem. Lubinianie, pod-
ra¿nieni przegran¹ z Legi¹, zapowia-
daj¹ walkê o trzy punkty i trzeba
przyznaæ, ¿e staæ ich na osi¹gniêcie
za³o¿onego sobie celu.

Wac³aw Wachnik

Czes³aw Michniewicz,
szkoleniowiec KGHM Zag³êbie Lubin

- Beenhaker zwróci³ uwagê
na kilka szczegó³ów.
Nie bêdê jego rozwi¹zañ
ma³powaæ, ale na pewno
siê nad tym zastanowiê.
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Recepty na sukces nie ma - liczy siê praca

Zawodnicy Zag³êbia podczas szkolenia we Wronkach Mistrz
zmienia nazwê
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Kwestia zwi¹zana ze zmian¹ na-
zwy, jakkolwiek podzieli³a kibiców Za-
g³êbia,  by³a jednak do przewidzenia.
Nazwa �KGHM Zag³êbie Lubin� by³a
przecie¿ umieszczana na niektórych
pami¹tkach klubowych, przyk³adowo
tzw. silikonach. - Zag³êbie Lubin to
jedna z naszych kluczowych spó³ek �
mówi Krzysztof Skóra, prezes KGHM
S.A. - Od wielu lat wspieramy lubiñsk¹
pi³kê, jeste�my zaanga¿owani w spra-

wy klubu. Wiemy jakie znaczenie ma
dla lokalnej spo³eczno�ci. Dlatego tak
intensywnie inwestujemy w mistrza
Polski. Zmiana nazwy jest tylko for-
malno�ci¹. Chcemy podkre�liæ jak wie-
le nas ³¹czy i przez zmianê nazwy jesz-
cze bardziej zacie�niæ nasz¹ wspó³pra-
cê � podkre�la Prezes Skóra.

Zmianie uleg³a jedynie nazwa klu-
bu. Dotychczasowy herb Zag³êbia po-
zostanie bez zmian.

WW

Dobieg³ koñca konkurs organi-
zowany przez Zag³êbie Lubin, za-
tytu³owany: "Namaluj swojego
idola". Szczê�liwcy, którzy siêgnê-
li po g³ówn¹ nagrodê, oprócz otrzy-
mania drobnych upominków, bêd¹
równie¿ mogli spotkaæ siê z ulubio-
nymi pi³karzami!

- Jeste�my pe³ni podziwu dla tych
fanów, którzy zdecydowali siê wy-
s³aæ swoje prace. Wprawdzie ró¿ni-
³y siê one od siebie, jedne by³y lep-
sze, inne gorsze, niemniej jednak ki-
bice wykazali siê odwag¹, decydu-
j¹c siê na nades³anie, a tak¿e publi-
kacje swojego dzie³a. W naszej zgod-
nej opinii wszyscy, którzy wziêli
udzia³ w konkursie, s¹ zwyciêzcami,
jakkolwiek mogli�my nagrodziæ je-
dynie niektórych � mówi Specjalista
do spraw Public Relations w Zag³ê-
biu Lubin, Wac³aw Wachnik, pomy-
s³odawca konkursu.

Przypomnijmy, ¿e konkurs pole-
ga³ na tym, i¿ nale¿a³o narysowaæ
b¹d� namalowaæ wybranego zawod-

nika z kadry Zag³êbia Lubin, a spor-
tetowanego idola nades³aæ skrzynkê
mailow¹ Zag³êbia b¹d� poczt¹ na
adres siedziby klubu. G³ówn¹ na-
grod¹ by³a mo¿liwo�æ spotkania siê
z wybranym przez zwyciêzcê pi³ka-
rzem.

Spo�ród kilkunastu prac, które do
nas wp³ynê³y, zdecydowano siê wy-
ró¿niæ trzy z nich, a ich autorów na-
grodziæ w jednakowy sposób. Ka¿-
dy z nich dostanie koszulkê "Mistrz
Polski 2007" z autografem sportreto-
wanego zawodnika, czapeczkê Za-
g³êbia Lubin, jak równie¿ bêdzie
mia³ mo¿liwo�æ spotkania siê z ulu-
bionym zawodnikiem. W konkursie
"Namaluj swojego idola" na wyró¿-
nienie zapracowa³y nastêpuj¹ce oso-
by: Monika Kilian, Piotr Piotrowski,
Marcin Zieliñski.

Wszystkie prace bêd¹ dostêpne w
galerii internetowej Zag³êbia Lubin,
jak równie¿ w siedzibie klubu, co
sprawi, ¿e podziwiaæ bêdzie je móg³
ka¿dy kibic.

WW

Wszyscy s¹
zwyciêzcami

10 wrze�nia to data, o której pa-
miêta ka¿dy szanuj¹cy siê kibic
KGHM Zag³êbie Lubin. Otó¿ ca³e
sze�ædziesi¹t dwa lata temu powo-
³ano do ¿ycia dwukrotnego Mi-
strza Polski!

Na pocz¹tku wrze�nia 1945 roku
grupa repatriantów, w�ród których
znale�li siê byli dzia³acze oraz pi³-
karze, utworzy³a KS Omtur, prze-
mianowany cztery lata pó�niej na
Zawiszê. Na sam¹ nazwê �Zag³ê-
bie� trzeba by³o jednak poczekaæ a¿
do 1966 roku. Wcze�niej bowiem
klub funkcjonowa³ jeszcze pod
nazw¹ Górnika, Gwardii, ponownie
Zawiszy i Spójni.

Ju¿ jako Zag³êbie zespó³ zacz¹³
odnosiæ pierwsze sukcesy w latach
siedemdziesi¹tych, gdy jaki trzecio-
ligowiec wyrzuci³ za burtê Pucha-

ru Polski naszpikowan¹ gwiazdami
Legiê Warszawa. Pierwszy awans
do ekstraklasy uda³o siê jednak wy-
walczyæ dopiero w po³owie lat
osiemdziesi¹tych, a w sezonie
1990/91 lubinianie nie mieli sobie
równych w krajowej pi³ce. Do histo-
rii przesz³y tak¿e konfrontacje w
rozgrywkach Pucharu UEFA z Mi-
lanem (0:4 i 1:4), wicemistrzostwo
Polski (1989/90) i oczywi�cie ostat-
ni, wywalczony w dramatycznych
okoliczno�ciach, wzbogacony do-
datkowo o wywalczenie Superpu-
charu Ekstraklasy.

Kibice Zag³êbia Lubin, patrz¹c
przez pryzmat profesjonalnych
zmian w obozie Mistrza Polski,
maj¹ oczywi�cie nadziejê, ¿e na tym
nie skoñczy siê pasmo sukcesów ich
ukochanego klubu pi³karskiego.

WW

Dziarski
sze�ædziesiêciolatek

Krzysztof Skóra,
Prezes KGHM

Chcemy podkre�liæ jak
wiele nas ³¹czy i przez
zmianê nazwy jeszcze
bardziej zacie�niæ nasz¹
wspó³pracê
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Baran
Na pocz¹tku wrze�nia warto

przyhamowaæ i pomy�leæ?  Wiêk-
szo�æ planów uda ci siê zrealizowaæ.
Wykorzystaj swój nadmiar energii
produktywnie mo¿e remont miesz-
kania, albo na samego siebie. Przy-
da³aby siê nowa fryzura i ciuchy
gdy¿ sam wypoczynek wszystkiego
nie za³atwi. Warto siê postaraæ, bo w
tym miesi¹cu masz szanse na p³o-
mienny romans - a kto wie, czy nie
na co� powa¿niejszego...

Byk
Przybêdzie Ci w tym miesi¹cu

sporo gotówki, i w dodatku zdoby-
wanie jej oka¿e siê pasjonuj¹cym
zajêciem. Tylko nie zacznij my�leæ,
¿e w ¿yciu chodzi jedynie o pieni¹-
dze, bo nie wszystko mo¿na kupiæ.
Na pocz¹tku miesi¹ca sporo siê bê-
dzie dzia³o w Twoim sercu. Kto� w

nim nie�le namiesza. Zanim jednak
wpadniesz po uszy w now¹ mi³o�æ,
zastanów siê, czy tu na pewno o
uczucie chodzi.

Bli�niêta
Twój wp³yw na ludzi bêdzie teraz

niesamowity, zw³aszcza w kwe-
stiach zawodowych Bli�niak bêdzie
umia³ przekonaæ wszystkich do
wszystkiego.  We wrze�niu najlepiej
zajmij siê domem, a konkretnie ro-
dzin¹. Zainteresuj siê, czy przypad-
kiem u kogo� z bliskich nie dzieje siê
co� z³ego. Byæ mo¿e jest co� czym
najbli¿si nie chc¹ ciê obarczaæ, ale
tylko ty mo¿esz pomóc.

Rak
Cisza i spokój w tym miesi¹cu,

drogi Raku. I to dobrze, bo odpo-
czynku nigdy nie za wiele, a ponie-
wa¿ finanse Ci dopisuj¹, mo¿esz so-
bie wreszcie pozwoliæ na ró¿ne drob-
ne przyjemno�ci. Mo¿e kino lub krê-
gielnia, a mo¿e jaki� wyjazd na nie-
zapomniany weekend w gronie ro-
dzinnym lub w towarzystwie bliskiej

ci osoby. Po powrocie zabierz siê za
porz¹dki, albo po�wieciæ trochê cza-
su na swoje hobby.

Lew
Kochany Lwie, we� siê do pracy,

ile¿ mo¿na wzdychaæ za wakacjami.
By³o mi³o, ale siê skoñczy³o, a jak
dalej bêdziesz tylko marudziæ i po-
patrzeæ smêtnie w okno, to do na-
stêpnego lata trudno ci bêdzie siê
doczekaæ. Postaraj siê znale�æ co�, co
sprawi Ci przyjemno�æ i odegna no-
stalgiê. Wystarczy trochê starañ, a na
pewno wszystkie smutki szybko
znikn¹.

Panna
Zastanów siê nad sob¹ w tym mie-

si¹cu, bo byæ mo¿e twoje talenty id¹
w zupe³nie innym kierunku ni¿ po-
winny. Zwróæ na to uwagê, bo we
wrze�niu nie zabraknie Ci okazji, by
zacz¹æ rozwijaæ swoje zdolno�ci. Je-
�li zawsze marzy³a� o weekendzie na
g³uchej wsi, ale nigdy tego nie zro-
bi³a� teraz w³a�nie powinna� to ma-
rzenie zrealizowaæ. Czeka na Ciebie

mnóstwo rzeczy do odkrycia i mnó-
stwo ludzi do poznania.

Waga
W tym miesi¹cu, droga Wago,

musisz wykazaæ siê wyj¹tkowym
zrównowa¿eniem. Koniecznie za-
koñcz i uporz¹dkuj wszystkie swoje
sprawy, które tego wymagaj¹, bo
ka¿de, nawet najmniejsze przeocze-
nie mo¿e siê skoñczyæ powa¿nymi
k³opotami finansowymi. Ale ponie-
wa¿ Wagi to dyplomaci, nawet z ta-
kiej sytuacji uda wam siê wybrn¹æ
bez wiêkszych problemów.

Skorpion
Nie planuj na ten miesi¹c ¿adnych

du¿ych inwestycji, bo bêdzie krucho
z kas¹, i w dodatku oka¿e siê to ca³-
kiem nieoczekiwanie. Oczywi�cie,
mo¿esz staraæ siê odzyskaæ stracone
pieni¹dze, ale to potrwa i nieko-
niecznie bêdzie to ca³a suma. Ale nie
martw siê, sprawy zawodowe uk³a-
daj¹ siê dobrze, wiêc odrobisz stra-
ty. Uwa¿aj na swoje emocje gdy¿ w
najbli¿szym czasie bêdzie wyj¹tko-
wo trudno utrzymaæ je na wodzy.

Strzelec
Musisz zacisn¹æ pasa, nawet je�li

bardzo bêdziesz chcia³ zrobiæ nowe
zakupy, bo jesienne kolekcje kusz¹
w sklepach! Ale na horyzoncie poja-
wi Ci siê powa¿na inwestycja, nie-
spodziewana, ale bardzo korzystna:
mo¿e kupno mieszkania albo no-
wych mebli. To siê na pewno op³aci,
wiêc lepiej wstrzymaj siê z wymian¹
zawarto�ci szafy. I pomy�l jak zdo-
byæ wiêcej pieniêdzy.

Kozioro¿ec
Zejd� z ob³oków i zajmij siê prac¹,

to najlepsza rada na zakoñczenie
lata, zw³aszcza ¿e w³a�nie sprawy
zawodowe wymagaj¹ Twojej uwagi,
i to szybko. Poza tym pracy bêdziesz
mia³ w tym miesi¹cu du¿o, a ka¿de
zwolnienie tempa spowoduje k³opo-
tliwe zaleg³o�ci. I nawet je�li od razu
nie odczujesz. Uwa¿aj na zdrowie
gdy¿ we wrze�niu bêdziesz wyj¹t-
kowo podatny na przeziêbienia.

Wodnik
Pocz¹tek wrze�nia to doskona³y

czas, by zmieniæ to wszystko, co Ci
siê nie podoba i na pewno, je�li siê
na to zdecydujesz, uda Ci siê wszyst-
ko zrealizowaæ. Mo¿esz zacz¹æ od
drobnych rzeczy, a pó�niej pójdzie
ju¿ z górki. Tylko musisz siê odwa-
¿yæ, co oczywi�cie wcale nie bêdzie
³atwe, bo wbrew pozorom przyzwy-
czajasz siê do ludzi i miejsc i wcale
nie lubisz ich zmieniaæ.

Ryby
Nie bardzo odczujesz koniec wa-

kacji, kochana Rybo! Ci¹gle jeszcze
biegniesz z jednego przyjêcia na dru-
gie, radosna i wypoczêta wymie-
niasz siê plotkami z urlopu. Ale nie-
stety, lato siê koñczy, czas wracaæ do
codziennych obowi¹zków, choæby
nawet nie by³y tak przyjemne i ko-
lorowe. Czas nadrobiæ wreszcie urlo-
powe zaleg³o�ci w domu i pracy, i
to koniecznie, bo jesieni¹ w Twojej
firmie szykuj¹ siê zmiany.
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